

យ៉ូសែបជួបបងប្អូនរបស់គាត់



...ដោយសំឡេងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីនិយាយបន្តិច។ ហើយខ្ញុំឈឺបំពង់ក មួយរយៈ។ ហើយ—ហើយព្រឹកនេះ ខ្ញុំមានជំងឺផ្កាសាយយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ មើលទៅដូចជា រាល់ពេលដែលខ្ញុំចុះមក ចូលទៅក្នុងជ្រលងភ្នំនេះ។ ម្សិលមិញ ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់បងប្អូនខ្លះនៅពេលដែលយើងឡើងលើកំពូលភ្នំនៅញូវ អាស់បាននី ហើយមើលចុះមកតាមផ្លូវនេះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយ ជាមូលហេតុ នៅទីនោះ។” វាគ្រាន់តែជាអំពូលនៅទីនេះ ហើយមានក្លិនស្អុយ ពេញទីក្រុងទាំងមូល។ ហើយដរាបណាខ្ញុំចូលមកក្បែរនេះ ដូចជាខ្ញុំខ្លាចចុះនៅ ទីនេះ នៅទីនោះ វាទៅ ឃើញទេ ម្តងទៀត គ្រាន់តែខ្ញុំចូលមក។ អូ ខ្ញុំត្រូវយក តង់មួយហើយឡើងទៅលើកំពូលភ្នំ កន្លែងណាមួយ ហើយបោះជំរុំ។ ពីព្រោះ យើងគ្រាន់តែជាអ្នកធ្វើដំណើរនិងអ្នកចម្លែក មែនទេ? “ស្វែងរកទីក្រុងដែលមាន អ្នកសាងសង់និងអ្នកបង្កើតគឺជាព្រះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលយើងស្រឡាញ់។ ឥឡូវនេះយើងមានខ្លះ...

2 មុនពេលកម្មវិធី ព្រឹកនេះ និងមុនការបង្រៀននៅសាលាថ្ងៃអាទិត្យ យើងមាន —ការថ្វាយខ្លួនរបស់ទារក។ ហើយបងប្រុសរបស់ខ្ញុំមានកូនតូចមួយដែលគាត់ចង់ ថ្វាយដល់ព្រះអម្ចាស់ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងសាច់ឈាម។ ហើយប្រហែលជា ម្តាយនិងឪពុកខ្លះទៀតនៅទីនេះមានកូនតូចដែលត្រូវថ្វាយ។ ឥឡូវនេះ ជាច្រើន ដង នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...

3 ហើយយើងមានការបែកបាក់ជាច្រើននៅក្នុងព្រះវិហារ ដោយសារតែទ្រឹស្តី ផ្សេងគ្នាស្តីពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ទារក ជាដើម។ ហើយឥឡូវនេះ អ្នកដែល យកវា ហើយបោះពួកគេសម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកសម្រាប់ទារកនោះ អាស្រ័យ លើវិធីដែលអ្នកចង់ថ្វាយវា។ ប៉ុន្តែ រឿងទាំងមូលឡើងទៅលើរឿងមួយ គឺការថ្វាយ ដល់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ? ហើយឥឡូវនេះ...

4 ដោយសារតែ ទារក ដូចជានៅឆ្ងាយដូចជាអំពើបាបវាគ្មានទេ។ ព្រះយេស៊ូវ បានសុគតដើម្បីយកអំពើបាបរបស់លោកិយចេញ។ ហើយទារកមិនបានធ្វើបាប ទេ មានតែ...វាជាមនុស្សមានបាប។ វាកើតនៅក្នុងអំពើបាប។ ប៉ុន្តែនៅពេល

ដែលព្រះគ្រីស្ទបានសុគតនៅកាល់វ៉ារី ទ្រង់បានយកអំពើបាបរបស់លោកិយចេញ ហើយទារកមិនទទួលខុសត្រូវរហូតដល់វាភ្លាយជាអាយុនៃការទទួលខុសត្រូវ។ ហើយទារកតូចណាក៏ដោយ មិនថាឪពុកម្តាយមានបាបយ៉ាងណាទេ ដរាបណាវា ស្លាប់ វាទៅត្រង់ព្រះហស្តរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ឃើញទេ ព្រោះទ្រង់បានបង់ថ្លៃ។ មិនថា ទារកកើតមកក្នុងអំពើបាប និងដោយការផិតក្បត់ ឬអ្វីក៏ដោយ វាមិនមានអ្វីខុសគ្នា ទាល់តែសោះ ទារកនោះមានសុវត្ថិភាពជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ដោយសារទ្រង់បាន សុគតដើម្បីដកអំពើបាបរបស់លោកិយ។ ហើយនៅពេល—នៅពេលដែលវាចាស់ ល្មមឥឡូវនេះ ដែលវាបានប្រព្រឹត្តអំពើបាបផ្ទាល់ខ្លួន បន្ទាប់មកវាត្រូវតែប្រែចិត្ត សម្រាប់អ្វីដែលវាបានធ្វើ។ ប៉ុន្តែវាគ្មានអំពើបាបផ្ទាល់ខ្លួនទេរហូតដល់វាចាស់ ល្មមនឹងប្រព្រឹត្តអំពើបាប ទើបដឹងថាមួយណាត្រូវនិងខុស។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ យើង តែងតែព្យាយាមនៅជិតព្រះគម្ពីរអំពីរឿងទាំងនេះ ដូចដែលយើងដឹងពីរបៀប។

5 ឥឡូវនេះ គ្មានបទគម្ពីរណាមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរសម្រាប់ប្រោះទារកឡើយ។ រឿងតែមួយគត់ដែលយើងរកឃើញ...ឬ គ្មានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ទារក នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ គ្មានទម្រង់។ កន្លែងតែមួយគត់ដែលយើងអាចរកបាន ដែលត្រូវ បានសរសេរនៅទីនេះនៅក្នុងបទគម្ពីរ នោះ ដេ...ពួកគេបាននាំក្មេងតូចៗមកឯ ព្រះយេស៊ូវ ហើយទ្រង់បានលើកពួកគេឡើងនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ ហើយ ប្រទានពរដល់ពួកគេ ហើយនិយាយថា ទុកកូនតូចៗឲ្យមកឯខ្ញុំ ហើយកុំឃាត់គេ ឡើយ ដ្បិតនគរស្ថានសួគ៌មានបែបនេះ។”

6 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ដូចដែលទ្រង់បានបន្តទៅព្រះ ហើយអង្គុយនៅខាងស្តាំ ថ្ងៃនេះ នៅក្នុងរាងកាយរបស់ទ្រង់ និងនៅលើបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ហើយទ្រង់បាន បង្គាប់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ឱ្យចូលទៅក្នុងពិភពលោកទាំងមូល ហើយដើម្បីបន្ត កិច្ចការដែលទ្រង់បានចាប់ផ្តើមនៅទីនេះនៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើ ផែនដី នោះគឺការផ្សាយដំណឹងល្អ ព្យាបាលអ្នកជំងឺ និងថ្វាយកុមារ ជាដើម ដូច្នេះ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ត្រូវបានសុំឱ្យនាំកូនតូចរបស់ពួកគេទៅព្រះអម្ចាស់ ដោយ ប្រគល់ពួកគេទៅឱ្យគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេ នៅក្នុងដែរបស់គាត់ ហើយគាត់បាន លើកពួកគេ ដោយសេចក្តីជំនឿដល់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយសុំព្រះគ្រីស្ទប្រទានពរដល់ ពួកគេ។

7 ហើយ ដូច្នេះ ប្រសិនបើអ្នកមានកូនតូច—ដែលអ្នកមិនបានថ្វាយដល់

ព្រះអម្ចាស់ ហើយអ្នកចង់នាំគាត់មកខណៈពេលដែលបងស្រីរបស់យើងលេងព្យាណូ នាំពួកគេចូល ហើយយើងអាចច្រៀងវាបាន។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់បទចាស់ នាំពួកគេចូល? ហើយនោះមិនអីទេ។ ឥឡូវនេះ លោក និងលោកស្រី ហេនរី ប្រាណហាំ នឹងនាំកូនតូចរបស់ពួកគេ។ ហើយអ្នកនៅសល់ណាម្នាក់ដែលពួកគេចង់នាំយកមក មែនហើយ នាំពួកគេឡើងនៅពេលនេះឥឡូវនេះសម្រាប់ការថ្វាយ។ ត្រូវហើយ។

នាំពួកគេចូលមក នាំពួកគេចូល
នាំពួកគេចេញពីវាលនៃអំពើបាប
នាំពួកគេចូលមក នាំពួកគេចូល (...?...)

8 ខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកពី ប្រាណហាំតូចមួយទៀត គឺម៉ារី អេលឡា ប្រាណហាំ។ វាជាកូនស្រីរបស់បងប្រុសខ្ញុំនិងប្រពន្ធជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់។ ថា ពួកគេបានចេញមកនៅព្រឹកនេះ នៅព្រះវិហារ ដើម្បីថ្វាយកូនតូច ជីវិត ត្រឡប់ទៅព្រះដែលបានប្រទានវាដល់ពួកគេ។

ឥឡូវនេះយើងនឹងឱនក្បាលរបស់យើងបន្តិច។

9 ព្រះវិបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏សប្បុរសរបស់យើង ដែលឈរនៅទីនេះ នៅចំពោះមុខខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងសាច់ឈាម និងកូនក្រមុំរបស់គាត់ ប្រពន្ធរបស់គាត់។ ហើយទ្រង់បានប្រទានពរដល់ផ្ទះរបស់ពួកគេជាមួយនឹងម៉ារីអេលឡាតូចនេះ ដើម្បីផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវសេចក្តីអំណរនៅថ្ងៃខាងមុខរបស់ពួកគេ។ ទូលបង្គំសូមអរព្រះគុណទ្រង់សម្រាប់ការរំលឹកពីកន្លែងដែលទារកនោះមក ហើយនាំយកវានៅថ្ងៃនេះទៅក្រុមជំនុំ ដើម្បីឲ្យពួកគេប្រគល់វាមកទ្រង់វិញ។ ហើយឥឡូវនេះ ទូលបង្គំថ្វាយទារកនោះដល់ទ្រង់ ក្នុងដៃនៃសេចក្តីជំនឿហើយសូមទ្រង់ប្រទានពរដល់ក្មេងតូចដែលទូលបង្គំកាន់។ ហើយសូមឱ្យវារស់នៅនិងរីកចម្រើន។ ហើយប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវនៅស្ងៀម សូមឲ្យអ្នកនោះធ្វើជាបារមីរបស់ទ្រង់ ដើម្បីបម្រើទ្រង់។

10 ប្រទានពរដល់ឪពុកនិងម្តាយរបស់វា។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ សូមប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់នឹងដឹកនាំពួកគេតាមរយៈដំណើរជីវិត។ ហើយនៅថ្ងៃណាមួយ នៅពេលដែលការធ្វើដំណើរនៅលើផែនដីនេះនឹងត្រូវឈប់ សូមឲ្យគ្រួសារធំទាំងអស់បានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងសិរីល្អ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ រហូតដល់

ពេលនោះ សូមឲ្យកូនធំឡើង និងទទួលបានពរពីព្រះ មានសុខភាពល្អ និងរឹងមាំ ហើយធ្វើជាគំរូនៃភាពជាស្រ្តីនៅថ្ងៃខាងមុខ។ ហើយយើងនឹងថ្វាយការសរសើរ ដល់ទ្រង់។ ដ្បិតទូលបង្គំសូមថ្វាយទារកដល់ទ្រង់ឥឡូវនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

11 ហើយខ្ញុំប្រគល់វាទៅទ្រង់វិញ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ អ្នក។ ត្រូវហើយ។

អនុស្សាវរីយ៍ដ៏មានតម្លៃ របៀបដែលពួកគេនៅស្ងៀម
បញ្ជូនពីកន្លែងណាមួយទៅកាន់ព្រលឹងខ្ញុំ
នៅពេលដែលពួកគេនៅស្ងៀម តែងតែនៅក្បែរខ្ញុំ
ឈុតដ៏រិសេស ពិសិដ្ឋលាតត្រដាង។

12 របៀបដែលយើងសរសើរព្រះអម្ចាស់ជាទីស្រឡាញ់របស់យើងសម្រាប់ កូនតូចទាំងអស់! អ្នកដឹងទេ វាហាក់ដូចជាចម្លែកពីរបៀបដែលយើងនៅតូច ដូចនោះ។ ហើយមានអ្វីមួយអំពីទារកដែលមិនអាត្មានិយម មានការអភ័យទោស និងចិត្តល្អ។ សូម្បីតែព្រះអម្ចាស់របស់យើងបានប្រដូចទៅនឹងពួកគេ ហើយ មានបន្ទូលថា “លើកលែងតែអ្នកបានប្រែចិត្តជឿ ហើយធ្វើដូចកូនក្មេងទាំងនេះ” ងាយស្រួលណាស់។

13 ខ្ញុំកត់សម្គាល់យ៉ូសែបតូចរបស់ខ្ញុំ របៀបដែលគាត់មានវ័យចូលទៅក្នុងអ្វី គ្រប់យ៉ាង ហើយម្តាយនឹងកែតម្រូវគាត់។ ហើយគាត់នឹងដកដៃជើងចេញ ឬអ្វី ផ្សេងទៀត គ្រាន់តែច្នាំវាប៉ះនឹងឥដ្ឋ។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើម្តាយបានវាយ គាត់ឬអ្វីមួយ គាត់នឹងឡើងលើដៃរបស់នាងហើយដាក់ដៃរបស់គាត់ឱបជុំវិញនាង ដូចនោះ។

14 យើងត្រូវតែមានការអត់ទោសឲ្យគ្នាទៅវិញទៅមក ក្នុងនាមជាក្មេងតូចៗ ទាំងនេះ ដើម្បីចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រ។

15 ឥឡូវនេះ យើងសូមអរគុណព្រះសម្រាប់ទារកតូច ម៉ារី អេលឡា ប្រាណា ហាំ។ ហើយសូមឲ្យវារស់នៅ ហើយរីកចម្រើនឡើង ហើយធ្វើជាបារមីរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ ហើយសូមឲ្យផ្ទះដែលវាត្រូវបានលើកឡើងជាផ្ទះគ្រីស្ទាន ហើយ ដូច្នេះវាអាចឡើងមកនៅក្នុងការកោតសរសើររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។

16 ហើយឥឡូវនេះយើង...(សូមអរគុណ បងស្រីហ្គេតទី១) ហើយឥឡូវនេះក្នុង តូចបានយកទីតាំងរបស់ពួកគេនៅក្នុងបន្ទប់សម្រាប់ថ្នាក់រៀនថ្ងៃអាទិត្យ។

17 ហើយគ្រូគង្វាលមាន—បានធ្វើការប្រកាសអំពីកន្លែងដែលកម្មវិធីនឹងមាននៅ ថ្ងៃនេះ និងថ្ងៃស្អែក យប់ថ្ងៃស្អែក។ សៀវភៅនេះ ពួកគេនឹង... តាមខ្ញុំដឹង មិនមានកម្ម វិធីបើកទេ លើកលែងតែបេសកកម្មតូចមួយនៅល្វីសរីល ដែលយើងធ្លាប់ស្គាល់ បងប្រុសខ្ញុំបានរបស់យើងនិងពួកគេជាច្រើន។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេមានកម្មវិធីសៀវភៅ ថ្ងៃអាទិត្យ។

18 ខ្ញុំមានការហៅទូរស័ព្ទជាច្រើន។ មនុស្សជាច្រើននៅក្នុងតុលាការ ជាដើម ដើម្បីអធិស្ឋានឲ្យ ឈឺនិងរងទុក្ខ។

19 សេវាកម្មបន្ទាប់របស់ខ្ញុំនឹងនៅក្លែវលែន រដ្ឋថេនណេស៊ី ចាប់ផ្តើមនៅយប់ ថ្ងៃសុក្រក្រោយ ថ្ងៃសុក្រដល់ថ្ងៃអាទិត្យ។

20 ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងត្រលប់មកផ្ទះវិញ ហើយទៅសោតបែនរដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា នៅទីនោះអស់រយៈពេលពីរយប់ ដោយការថ្វាយព្រះវិហារ បងប្រុស អរ អ៊ី អេស ថម មកពីសាស្តាតុន រដ្ឋសាស្តាឆេវ៉ាន។

21 ហើយបន្ទាប់មក ពីទីនោះ យើងទៅ ស្ទីហ្គីស មីឈីហ្គេន សម្រាប់កម្មវិធីពីរ យប់នៅស្ទីហ្គីស មីឈីហ្គេន។

22 ហើយបន្ទាប់មកទៅលីម៉ា រដ្ឋអូហៃអូ ទៅកាន់ប្រជាជនបាទីស្ទ នៅក្នុង សាលប្រជុំអនុស្សាវរីយ៍ក្នុង—នៅលីម៉ា រដ្ឋអូហៃយ៉ូ។ វាចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទីម្ភៃបី ខែមករាហូតដល់ថ្ងៃទីម្ភៃប្រាំពីរ។

23 ហើយបន្ទាប់មក ពីទីនោះ យើងទៅឆ្នេរខាងលិច បន្ទាប់មក ទៅកាន់កិច្ចប្រជុំ ធំនៅកាលីហ្វ័រញ៉ា និងអារីហ្សូណា។ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់យើង។ ថ្ងៃស្អែក...

24 យប់នេះនៅម៉ោងប្រាំពីរកន្លះ នឹងមានកម្មវិធីផ្សាយដំណឹងល្អនៅទីនេះនៅឯ រោងឧបោសថ ហើយគ្រប់គ្នាត្រូវបានអញ្ជើញ។

25 ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំត្រូវតែ...ខ្ញុំនឹងនិយាយសម្រាប់បងប្រុស ខូបល នៅ ឯកម្មវិធីមើលពាក់កណ្តាលអធ្រាត្របស់គាត់។ ខ្ញុំនឹងក្លាយជា...ចំណែករបស់ខ្ញុំ ចាប់ផ្តើមនៅម៉ោងប្រាំបួន ហូតដល់ម៉ោងប្រាំបួនសាមសិប។

26 បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងត្រឡប់ទៅរោងឧបោសថវិញនៅទីនេះ ជាកន្លែងដែល កិច្ចប្រជុំនឹងដំណើរការរួចហើយ ជាមួយគ្រូគង្វាលនិងអ្នកបម្រើព្រះដែលនឹងនៅ ទីនេះ ដើម្បីមានចំណែកនៅក្នុងកម្មវិធីនៅយប់ថ្ងៃស្អែក។ បើអ្នកទាំងអស់គ្នាចង់ ឮគ្រូគង្វាលនិយាយនិងបង្ហាញពីវិធីប្រាប់អ្នកពីរបៀបចាប់ផ្តើមឆ្នាំថ្មី និងអ្វីដែល ត្រូវធ្វើ ហេតុអ្វី តាមទស្សនៈបទគម្ពីរ ហេតុអ្វី ត្រូវប្រាកដថានៅទីនេះនៅយប់ ថ្ងៃស្អែក។ សេវាកម្មចាប់ផ្តើមនៅម៉ោងប្រាំពីរសាមសិប ជាធម្មតា នៅម៉ោងប្រាំពីរ សាមសិបនាទី។ ហើយនឹងបន្តរហូតដល់ពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ យប់ថ្ងៃអាទិត្យ ហើយបន្ទាប់មក... ឬយប់ថ្ងៃច័ន្ទ។ បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីម៉ោងប្រាំបួន បន្ទាប់ពីខ្ញុំ ឆ្លងកាត់ជាមួយបងប្រុស ខូបិល ខ្ញុំនឹងត្រលប់មកទីនេះវិញនៅរោងឧបោសថ ដើម្បីចាប់ផ្តើម ហើយប្រហែលជា ប្រហែលជា បញ្ចប់ការអធិប្បាយដែលខ្ញុំចង់ ចាប់ផ្តើមនៅព្រឹកនេះ។ ឬ ខ្ញុំ... ត្រូវការពេលយូរ។

27 ខ្ញុំយឺត អ្នកដឹងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចូលចិត្តសម្រាប់វាដើម្បីចុះនៅលើប្រភេទនៃគ្រឹះ ត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នេះ មិនចាំបាច់ខ្ចាត់ខ្ចាយវាគ្រប់ទីកន្លែងទេ។ ខ្ញុំចង់ដាក់វានៅទីនោះ ហើយរីកចម្រើននិងរីកចម្រើនសម្រាប់ព្រះអម្ចាស់។

28 ឥឡូវនេះ មាន—អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់នៅព្រឹកនេះ ជាអង្គមន្ត្រីវ័យក្មេងដែលសន្មត់ ថាជា ខ្ញុំស្មានថា នៅទីក្រុងប៊ែលអ៊ែរម៉ូថេល។ ខ្ញុំសន្មត់ថានឹងជួបគាត់នៅម៉ោងពីរ ទៅបីរសៀលនេះ។ ហើយឬគាត់នៅ នៅឡើយទេ? ដូចខ្ញុំភ្លេចថាបងប្រុសឈ្មោះ អ្វី។ គាត់មកពីរដ្ឋថេនណេស៊ី។ គាត់បានជាសះស្បើយពីការបាក់ខ្នង នៅក្នុង ការប្រជុំរបស់ខ្ញុំ ហើយបានចូលព័ន្ធកិច្ច។ បងប្រុសនេះ នៅទីនោះ។ ត្រូវហើយ។ នោះមិនអីទេ។ នោះគឺនៅ...នោះគឺមកពី...តើវាពីរទៅបីមែនទេ? ខ្ញុំ...បងប្រុស និយាយថា “បី។—អេដ។ បី បីទៅបួន។ ត្រូវហើយ។

29 ហើយបន្ទាប់មកមានរដ្ឋមន្ត្រីម្នាក់ទៀត ខ្ញុំមិនដឹងថាគាត់នៅទីនេះឬអត់ទេ។ គាត់មកពីផ្លូវឡើងនៅភាគខាងជើងនៃប្រទេសអង់គ្លេសកូឡុប៊ី។ ថ្ងៃមួយ នៅពេល ដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមដាក់បាននៅលើសេះមួយចំនួន ខ្ញុំគិតថា ឬអ្វីមួយ ខ្ញុំមាន ពុកចង្ការប្រហែលប្រវែងណោះ បានត្រលប់មកវិញនៅលើការធ្វើដំណើររបេបាញ់ ប៉ុន្មានឆ្នាំមុន។ បុរសម្នាក់បានដើរឡើងហើយនិយាយថា “តើអ្នកមិនមែនជា បងប្រុសប្រាណហាំទេឬ?”

30 ខ្ញុំបានជួបនារីវ័យក្មេងម្នាក់នៅក្នុងហាងមួយ បាននិយាយថានាងមិនដែល

ឃើញស្រ្តី... ឬ—ឬមិនដែលឃើញទីក្រុង ទីក្រុងធំមួយ។ ហើយខ្ញុំគិតថានាងមាន ចម្ងាយបួនប្រាំរយម៉ាយពីទីក្រុងមួយ ប្រហែលជាច្រើនជាងនេះ រាប់រយម៉ាយល៍ ពីផ្លូវរឹងមួយ នៅក្នុងទីក្រុងតូចមួយដែលមានឈ្មោះថា ភីនខាងកើត។ ខ្ញុំគិតថា មានហាងមួយនៅទីនោះ។ ត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ ប្តីប្រពន្ធនេះបានដើរឡើង។

31 ហើយពួកគេកំពុងធ្វើដំណើរទៅគុយបា។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើពួកគេនៅទីនេះនៅព្រឹក នេះ មែនហើយ មកពីភាគខាងជើង រដ្ឋ អង់គ្លេស កូឡុំប៊ី។ នៅទីនេះ។ មែនហើយ សូមប្រទានពរដល់បេះដូងរបស់អ្នក បងប្រុស។ យើងរីករាយដែលមានអ្នក និង ប្រពន្ធរបស់អ្នក អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់។ បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ នៅព្រឹកនេះ ពី—ពីស្តាំម៉ូតែល។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំដឹងថាបងប្អូនរបស់ យើងទាំងអស់នឹងរីករាយក្នុងការចាប់ដៃរបស់ពួកគេ។ ហើយបុរសម្នាក់ដែល តាម រូបភាព អាចស្គាល់ខ្ញុំដែលមានពុកចង្ការ មានការយល់ដឹងល្អ។ ល្អណាស់។

32 ហើយពួកគេមានចិត្តក្លាហាន តាមផ្លូវឡើងនៅទីនោះដែលមិនមានមនុស្ស ពិបាកឡើងលើបូព៌ា។ ហើយវានឹងពិបាកក្នុងការនិយាយថាតើមានមនុស្សប៉ុន្មាន នាក់ឆ្លងកាត់ប្រទេសនោះ ប៉ុន្តែ ពួកគេនៅទីនោះជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ដោយព្យាយាមធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំពិតជាភោគសរសើរ ពួកគេដោយអស់ពីចិត្ត។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកទាំងអស់គ្នាចូលចិត្តចាប់ដៃរបស់ពួកគេ ហើយស្តាប់អំពីប្រទេសភាគពាយ័ព្យដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយឥឡូវនេះ បន្ទាប់មក...

33 ខ្ញុំជឿថាម្តាយរបស់លោកស្រីរ៉ូប៊ីសុននៅតែឈឺធ្ងន់។ ខ្ញុំត្រូវទៅជួបនាង នៅសៀលនេះ ហើយចាំថាអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ នោះនឹងជា...ហើយ បន្ទាប់មក បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំនឹងត្រលប់មកទីនេះម្តងទៀត នៅម៉ោងប្រាំពីរ-សាមសិបនាទីយប់នេះ។ ខ្ញុំគិតថា ម៉ាក់ស្តាំឌីននៅខាងក្រោយ នោះ ដូចដែលយើងនឹងញាំអាហារពេលល្ងាចជាមួយពួកគេប្រហែលម៉ោងប្រាំមួយ ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវពេលវេលាដើម្បីត្រឡប់មកវិញ។

34 ហើយបន្ទាប់មកយើងចង់ទៅជួបលោកស្រីប៊ីន។ តើបងប្រុសប៊ីននៅព្រឹកនេះ ទេ? តើគាត់នៅទីនេះទេ? បាទ។ ខ្ញុំមិនបានឃើញអ្នកទេ បងប្រុសប៊ីន អង្គុយ។ បងស្រីប៊ីនឈឺខ្លាំងណាស់ ឈឺខ្លាំងណាស់។

35 ហើយខ្ញុំនៅល្ងាចផ្សេងទៀត ដើម្បីមើលនាង ហើយនាងឈឺណាស់។ ហើយ នាងគឺជាព្រលឹងដ៏ក្លាហាន។ ហើយយើងចង់ឱ្យមនុស្សគ្រប់គ្នាកាន់ជាប់នឹងព្រះ

ជានិច្ច ពីព្រោះ បង្ហាញវាពីលក្ខណៈនេះ មិនដឹងថាអ្នកណានឹងនៅទីនេះ ប៉ុន្តែ វាត្រូវការអព្វគុណរបស់ព្រះដើម្បីនាំបងស្រីប៊ីនត្រឡប់ទៅក្រុមជំនុំម្តងទៀត។ ហ្នឹងហើយ។

36 នៅពេលដែល ប្តីជាទីស្រឡាញ់របស់នាងទើបតែចេញពីមន្ទីរពេទ្យនៅទីនោះ នៅមន្ទីរពេទ្យអតីតយុទ្ធជន ជាមួយនឹងជំងឺមហារីក កាត់ទោសឱ្យស្លាប់ ហើយ ព្រះបានព្យាបាលគាត់។ ហើយនៅទីនេះ គាត់ត្រលប់មកព្រះវិហារវិញ ហើយ មានសុខភាពល្អម្តងទៀត ដូចដែលអាចរំពឹងទុកនៅក្នុងពេលវេលានេះ។ ហើយ នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រោសគាត់ពីជំងឺរីកធំមួយ ដែលមានជំងឺមហារីក នៅក្នុងនោះ រឿងដដែលនេះ ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកហើយ។

37 ហើយខ្ញុំចាំបានថា ពេលដែលបងប្រុសរូដអង្គុយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបាននៅក្នុង វិស្សមកាលខ្លីមួយ។ យើងបានចេញទៅក្រៅក្នុងព្រៃ បរិច្ចាញ់សត្វកំប្រុក ហើយ មានអ្វីមួយនិយាយមកខ្ញុំថា “ទៅផ្ទះវិញ។” ខ្ញុំបានទៅផ្ទះ។ ហើយហេតុអ្វីបានជា ខ្ញុំត្រូវទៅល្វីសរីល ខ្ញុំនឹងមិនដឹងទេ។ ហើយបងប្រុស រូដ បានលើកឡើងនៅ ជុំវិញ ល្វីសរីល ដោយបើកបរខុសប្តូក នៅជុំវិញ ជុំវិញ ព្យាយាមយកខ្ញុំឡើង។ ហើយព្រះកំពុងកាន់ខ្ញុំនៅជ្រុងមួយ រង់ចាំបងស្រីប៊ីនមកប្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយវាគឺជា នាង ស្ត្រីក្លាហាននោះ ដែលមកប្រាប់ខ្ញុំថាប្តីរបស់នាងកំពុងស្លាប់នៅទីនោះក្នុង មន្ទីរពេទ្យ នៅពេលដែលយើងទៅទីនោះហើយអធិស្ឋាន។

38 ហើយនាងបានចុះទៅ ហើយថតរូបនោះ ដែលព្រះអម្ចាស់បានថតរូបរបស់ ទ្រង់ បង្គោលភ្លើង...អ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញវា ខ្ញុំស្មាន។ ដាក់វានៅលើតុដូ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “ឱព្រះនៃស្ថានសួគ៌” នាងបាននិយាយថា “ជួយខ្ញុំ ឱ្យស្វែងរកបងប្រុសប្រាណហាំភ្លាមៗ។ ខ្ញុំត្រូវតែធ្វើវា។” ហើយនាងបាននិយាយ ថា “ទេវតានៃព្រះ នាំខ្ញុំទៅរកគាត់។” នោះហើយជាអ្វីដែលវាត្រូវការ។ ហើយនាង ក្រោកឡើង ហើយទៅទីក្រុង ដើម្បីបង់វិក្កយបត្រឧបករណ៍ប្រើប្រាស់ ហើយត្រូវ បានដឹកនាំដោយចម្លែកនៅជុំវិញជ្រុងផ្សេងទៀត។ ហើយព្រះបានបញ្ជូនខ្ញុំពីព្រៃ ទៅល្វីសរីល ហើយបានឃុំខ្ញុំនៅជ្រុងអស់រយៈពេលកន្លះម៉ោង មើលបងប្រុសរូដប ង្វែរជ្រុងខុសគ្រប់ពេលនៅទីនោះ ព្យាយាមយកខ្ញុំឡើង។ ឃើញទេ?

39 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាព្រះជ្រាបកន្លែងដែលកូនស្រីតូចរបស់ទ្រង់កំពុងដេក នៅទីនោះ ហើយទ្រង់ប្រហែលជាដឹងថាអ្នកនឹងអធិស្ឋានដោយសេចក្តីជំនឿ។

យើងនឹងធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។

40 រឿងមួយទៀតដែលយើងចង់និយាយនៅព្រឹកនេះ មិនត្រឹមតែឱនក្បាល ប៉ុន្តែទេ ប៉ុន្តែគឺចិត្ត ចំពោះបុរសស្មោះត្រង់បំផុតម្នាក់ដែលខ្ញុំ... ម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ ដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ជួបក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ គឺបងប្រុស ហ៊ីហ្គីនបូថាម។ ទ្រង់... ប្អូនស្រីជាទីស្រឡាញ់របស់យើងបានទៅនៅជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ទាហាន ក្លាហានរបស់ព្រះ ប៉ុន្មានដងហើយដែលខ្ញុំឃើញនាងមកអាសនៈ! បំណងប្រាថ្នា របស់នាងគឺតែងតែ ដើម្បីទៅដល់បន្ទាត់អធិស្ឋាននេះ ជាកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនឹងប្រាប់នាងពីអ្វីដែលជាបញ្ហា។ នាងចង់ធ្វើវា។ ហើយតើនាងបានដើរ ឆ្លងកាត់វេទិកានេះប៉ុន្មានដងនៅទីនេះ ព្យាយាមរកមើលថាតើការរែកញែកនឹង —នឹងមក។ ហើយនៅក្នុងការប្រជុំផ្សេងទៀតនិងកន្លែងផ្សេងគ្នានាងបានព្យាយាម ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមិនមក ដូចម្តេច។

41 ហើយបន្ទាប់មកពីរបីសប្តាហ៍មុន ដើរចូលទៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យនៅទីនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំឮនាងឈឺ ហើយវាជាពេលល្ងាច។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបាន ចូលទៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យហើយអង្គុយក្បែរនាង នៅទីនោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន យាងចុះមក ហើយបានចូលទៅក្នុងជីវិតវិញ ហើយបាននាំអ្វីៗទាំងអស់ឡើង ហើយដាក់វាឱ្យត្រង់កន្លែងដែលមានបញ្ហា។ ប៉ុន្តែ អ្វីដែលចម្លែកនោះគឺ បងស្រី ហ៊ី ហ្គីនបូថាម មិនចង់នៅទីនេះទៀតទេ។ នាងចង់បន្ត។ មានអ្វីមួយហៅនាង។ នាង បានឆ្លើយការហៅនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតដើម្បីទៅនៅជាមួយព្រះ។ ហើយខ្ញុំនឹងចងចាំ ជានិច្ច។ បាទ។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដង។]

42 កុំភ្លេចថាអ្នកមានអារម្មណ៍មិនល្អនៅពេលអ្នកចូលមកក្នុងទីក្រុង វាត្រូវបាន បដិសេធដំណឹងល្អ។ នោះហើយជាបញ្ហា។ ហើយនាងនឹងត្រូវវិនាស។ ទឹកជំនន់ ឆ្នាំ ៣៧ នឹងមិនមានអ្វីទាំងអស់ រហូតដល់រឿងនេះត្រូវបានបញ្ចប់។ ប៉ុន្តែ បាទ វានឹងត្រូវវិនាស។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលការសរសេរដោយដៃនៅលើ ជញ្ជាំង។

43 ហើយ ឥឡូវនេះ វាអាក្រក់ណាស់។ ហើយយើងជាម្ចាស់កម្មសិទ្ធិ អ្វីៗនៅ ទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឮនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតថាបងប្អូនរបស់យើងខ្លះមានសំបុត្រសម្រាប់ ចតរថយន្តសូម្បីតែនៅតែនៅព្រះវិហារនៅទីនោះ។ ភាពអាម៉ាស់បែបនេះ! ខ្ញុំនឹង បង់ថ្លៃសំបុត្រនោះ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែប្រាប់ខ្ញុំថាវាជាអ្វី។ នោះជាការអាណិត

មួយ។ បាទ មែនហើយ។ មែនហើយ យើង នេះ ខ្ញុំគិតថាបើ... ខ្ញុំគិតថាយើងនៅតែ ជាម្ចាស់នោះ។ យ៉ាងហោចណាស់ ទង្វើនិយាយដូច្នោះ។ ទាញត្រង់នេះនៅទីនេះ ហើយប្រហែលជាអ្នកនឹងមិនទទួលបានសំបុត្រនៅទីនោះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំរីករាយដែល យើងបានធ្វើដំណើរទៅកន្លែងដែលពួកគេមិនបើកសំបុត្រ។ មែនទេ? ហ្នឹងហើយ។ អស្ចារ្យណាស់។ បាទ ពិតណាស់។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនមែន...

44 ខ្ញុំគ្រាន់តែនឹងព្យាយាមនិយាយបន្តិច នៅព្រឹកនេះ ព្រោះខ្ញុំត្រជាក់ក្បាល ហើយឈប់។ ហើយ—ហើយខ្ញុំចង់យកប្រធានបទមួយពីគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ហើយ គ្រាន់តែបង្រៀនមួយភ្លែត បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។ ហើយបន្ទាប់មក ប្រហែលជាយប់នេះ បើត្រឡប់មកវិញ ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ត្រលប់ មកវិញទាន់ពេល និងមិនអស់កម្លាំងពេក។

45 អូ ខ្ញុំក៏ធ្លាប់គិតដែរ។ បងប្រុស ខេលី អង្គុយនៅទីនេះ ហើយបងស្រី ខេលី នឹង ឡើងមកនៅ... អ្នកមកលឿនតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន បន្ទាប់ពីអាហារពេលល្ងាច ព្រោះខ្ញុំទើបតែផ្លាស់ចេញនៅរសៀលនេះ ដោយមានរបស់ជាច្រើន បងប្រុស ខេលី។ ខ្ញុំចាំថានៅយប់ផ្សេងទៀត នៅទីនោះ ខ្ញុំបានចាកចេញតាមការហៅទូរស័ព្ទ ពេលអ្នកទាំងអស់គ្នាចូលមក។ ត្រូវហើយ។ [បងស្រីម្នាក់និយាយថា “តើអ្នកនឹង មកទេ បងប្រុសប្រាណហាំ?”—អដ។] ឥឡូវនេះ នោះហើយ—មិនអីទេ ប្អូនស្រី។

46 ឥឡូវនេះ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់... ការសម្រេចចិត្ត របស់ខ្ញុំ របស់ព្រះអម្ចាស់នឹង—នឹងសម្រាប់ទ្រង់ ល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

47 ឥឡូវនេះ យើងចង់ត្រឡប់នៅក្នុងសៀវភៅចាស់ ចាស់ ចុងក្រោយ... សៀវភៅ ទីមួយ លោកប្តី ៣៥ ហើយយើងចង់អានផ្នែកតូចមួយនៃបទគម្ពីរនៅទីនេះ ចេញពីសៀវភៅលោកប្តី។ ហើយយើងអធិស្ឋានថាព្រះនឹងបន្ថែមពរជ័យរបស់ ទ្រង់យ៉ាងបរិបូណ៌ជាប្រវត្តិអ្វីមួយដែលយើងចង់បង្រៀន។

48 ហើយចូលចិត្តសាលាថ្ងៃអាទិត្យប៉ុន្មាន? អូ នោះជា... តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែល ដឹងថាមានដើមកំណើតមកពីណា? ខ្ញុំមិនឃើញដៃទេ។ វាជាប្រភេទនៃ... តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាត្រូវបានគេហៅដំបូងថាម៉េច? តើប្រពន្ធខ្ញុំនៅឯណា? នាងគួរតែដឹងរឿងនោះ។ ត្រូវហើយ។ វាគឺ...

49 [បងប្រុសនេវីលនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ?”—អដ។] បាទ? [សេសក... សេសកជនម្នាក់ទៀតនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ។] អ្នកផ្សព្វផ្សាយ

ដំណឹងល្អម្នាក់ទៀត។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ [បងប្រុសណាប៉េ។] បងប្រុស
នរណា? [បងប្រុសណាប៉េ។] បងប្រុសណាប៉េ តើគាត់នៅឯណា? តើអ្នកនឹង
លើកដៃទេ បងប្រុសណាប៉េ? សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ តើនោះជាប្រពន្ធ
របស់អ្នកជាមួយអ្នកទេ? នោះគឺល្អណាស់។ យើងរីករាយដែលមានអ្នកនិងគ្រួសារ
របស់អ្នកនៅជាមួយយើងនៅព្រឹកនេះ។ អ្នកដឹងថាអ្នកស្ថិតនៅក្នុងឆន្ទៈរបស់ព្រះ។
ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែមាន ពេលអ្នកជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ អ្នកឃើញទេ?
ពីព្រោះ បទបញ្ជាទូទៅគឺ “ចូលទៅក្នុងពិភពលោកទាំងមូលហើយផ្សាយដំណឹង
ល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។”

50 បុរសម្នាក់ដែលជាបេសកជន! ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិន—ខ្ញុំមិនខ្វល់ច្រើនពេកទេ... អ្នក
ផ្សាយដំណឹងល្អគឺជាពាក្យល្អណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានពាក្យល្អជាងនេះសម្រាប់វា។ អ្នក
គឺជាសាវ័ក។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះ តើពាក្យអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អមានន័យ
យ៉ាងណា? “ម្នាក់ដែលត្រូវបានបញ្ជូន។” តើពាក្យអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អមានន័យ
យ៉ាងណា? “ម្នាក់ដែលត្រូវបានបញ្ជូន។” វាជារឿងដូចគ្នា។ ដូច្នេះ អ្នកផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អ ហោរា អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ គ្រូបង្រៀន និងគ្រូគង្វាល បង្កើតក្រុមជំនុំ។
តើវាត្រូវទេ? ពួកសាវ័ក ហោរា... ពួកគេហៅ។ ដូច្នេះ ដរាបណាអ្នកជាអ្នក
ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ឬជាសាវ័ក អ្នកគឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលព្រះបានបញ្ជូនមក
បេសកកម្ម ហើយអ្នកតែងតែត្រឹមត្រូវ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក គឺជាខ្ញុំ—ការអធិស្ឋាន
របស់ខ្ញុំ។

51 បងប្រុសនិងបងស្រីហួសកំពុងធ្វើដំណើរទៅប្រទេសគុយបាទៅកាន់វាល
បេសកកម្ម។ ចេញពីតំបន់ទឹកកកនៃភាគខាងជើង ទៅព្រៃត្រូពិចនៃភាគខាងត្បូង
ដ្បិតដំណឹងល្អនេះត្រូវតែផ្សាយទៅទូទាំងពិភពលោក។ អាម៉ែន។ តើមានអ្វីផ្លាស់
ប្តូរ!

52 តើអ្នកមកពីណា បងប្រុស? [បងប្រុសនិយាយថា “ទៅអ៊ីស្រាអែលឥឡូវនេះ
បងប្រុស។”—អដ។] ទៅអ៊ីស្រាអែល។

53 អូ ខ្ញុំចង់... ឃើញម៉ាបិលអង្គុយនៅទីនោះ ខ្ញុំនឹងហៅប្រពន្ធខ្ញុំនិងម៉ាបិលឱ្យ
ច្រៀងសម្រាប់អ្នក:

ពួកគេមកពីខាងកើតនិងខាងលិច
ពួកគេមកពីទឹកដីឆ្ងាយ

ដើម្បីជប់លៀងជាមួយស្តេច បរិភោគជាក្លៀវរបស់ទ្រង់
 មានពរណាស់អ្នកធ្វើដំណើរទាំងនេះ!
 ឃើញព្រះភក្ត្រដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់
 ភ្លឺដោយពន្លឺដ៏ទេវភាព
 អ្នកទទួលអំណោយទាននៃព្រះគុណរបស់ទ្រង់
 ជាត្បូងនៅក្នុងមកុដរបស់ទ្រង់ដើម្បីបំភ្លឺ។

54 តើវាមិនអស្ចារ្យទេនៅថ្ងៃនោះ! អាម៉ែន។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នកដល់
 អ៊ីស្រាអែល និងអ្នក ទៅកន្លែងដែលអ្នកនឹងទៅ នេះជាពរជ័យរបស់ខ្ញុំចំពោះ
 បងប្អូននៅព្រឹកនេះ។ អាម៉ែន។

55 ឥឡូវនេះ មុនពេលយើងបើកព្រះគម្ពីរ...យើងដឹងថានេះគឺជាអត្ថបទ ហើយ
 ព្រះមានបរិបទបានសរសេររវាងបន្ទាត់ អ្នកឃើញទេ? ដូច្នេះ យើងគ្រាន់តែអាច
 អានអត្ថបទ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យព្រះប្រទានបរិបទដល់យើង។ ដូច្នេះសូមឱនក្បាល
 ចុះមួយភ្លែត សម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

56 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យើង
 អធិស្ឋានសូមឱ្យទ្រង់យកពាក្យទាំងនេះដែលយើងនឹងអានឥឡូវនេះ ហើយ
 បំបែកវាចូលទៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ ហើយសូមឱ្យយើងចូលមកដោយទន់ភ្លន់
 ស្ងាត់ស្ងៀម បន្ទាបខ្លួន ដោយគោរព ចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ហើយ
 សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយចិញ្ចឹមចិត្ត
 ទាំងអស់។ រួមបញ្ចូលខ្ញុំនៅទីនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ? ដ្បិតទូលបង្គំសូមក្នុង
 ព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

57 មិនអីទេ យើងនឹងអានមួយឬពីរខ នៅទីនេះ ដូច្នេះយើងអាចទទួលបានប្រវត្តិ
 តិចតួច។ លោកបុគ្គលិកគឺជាជំពូកគ្រាប់ពូជ យើងដឹងហើយ។ ត្រូវហើយ។ យើងនឹង
 ចាប់ផ្តើមជាមួយខទី ១៥។

នោះមានមនុស្សម្នាក់ឃើញគាត់...ដើររឹមវាមនៅវាល: ក៏សួរថា ឯងអ្នក
 អី?

គាត់ឆ្លើយថា ខ្ញុំរកបងប្អូនខ្ញុំ សូមប្រាប់ឲ្យខ្ញុំដឹងកន្លែង...ដែលគេ
 ហ្វាលសត្វជង។

អ្នកនោះ—ប្រាប់ថា គេបានចេញពីនេះទៅហើយ អញពូកែថា ចូរ
យើងទៅឯដូចាន់វិញ។ នោះយ៉ូសែបក៏ទៅតាម ឃើញនៅឯដូចាន់។

លុះគេឃើញគាត់ពីចំងាយ នោះគេមត់សំរេចគ្នាថានឹងសំឡាប់គាត់
ចោល ក្នុងកាល...មុនដែលគាត់ទៅដល់។

គេនិយាយគ្នាទៅវិញទៅមកថា នុះនី អាមេសប្តីបានមកដល់ហើយ។

58 ហើយសូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ លោកុប្បត្តិគឺតែងតែសម្រាប់ខ្ញុំ...

59 តើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាវាជាជំពូកអ្វី? វាជាលោកុប្បត្តិ។ ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើ
ខ្ញុំបានឃើញលោកុប្បត្តិ ៣៧ ហើយចាប់ផ្តើមជាមួយខទី ១៥ ហើយអ្នកដែល
សម្គាល់វា។ ឥឡូវនេះយើង...ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានចែង ៣៥ កាលពីមុន។ ខ្ញុំមានពីរ
ទំព័រជាមួយគ្នា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសុំទោស។ ព្រះគម្ពីរស្តុហ្វៀលចាស់តូចនេះ ហើយវាពិបាក
សម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការអាន ព្រោះខ្ញុំមានអាយុ៤០ឆ្នាំហើយ អ្នកដឹងទេ។ ហើយខ្ញុំ...

60 ពួកគេប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំគួរតែមានវីនតាសម្រាប់អាន។ ខ្ញុំបានទៅពិនិត្យភ្នែក
របស់ខ្ញុំ នៅពេលដែលខ្ញុំទទួលបានដូច្នោះខ្ញុំត្រូវបន្តរៀនព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំចេញពីខ្ញុំ។
ហើយត្រូវពេទ្យប្រាប់ខ្ញុំថា ដែររបស់ខ្ញុំនឹងមិនកាន់បានយូរគ្រប់គ្រាន់ទេ បន្ទាប់ពីមួយ
រយៈ ដើម្បីយកវាមកវិញ។ ហើយខ្ញុំត្រូវ...បាននិយាយថាខ្ញុំត្រូវការវីនតាអានខ្លះ។
ខ្ញុំបានពិនិត្យភ្នែករបស់ខ្ញុំ ហើយពួកគេបានសាកល្បងល្អឥតខ្ចោះ ដប់-ដប់។ ប៉ុន្តែ
ខ្ញុំអាចមើលឃើញសក់នៅលើឥដ្ឋ នៅកន្លែងណាមួយនៅទីនោះ ងាយស្រួល។
ប៉ុន្តែដាក់វានៅជិតខ្ញុំ...គាត់បាននិយាយថា “នៅពេលដែលអ្នកទទួលបាន...”
បាននិយាយថា “អ្វីដែលធ្វើឱ្យសក់របស់អ្នកពណ៌ប្រផេះ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងទេ។”

61 គាត់បាននិយាយថា “វាចាស់ហើយ។” ហា-ហា-ហា! ទ្រង់មានបន្ទូល
ថា “នោះជាអ្វីដែលខុសជាមួយនឹងភ្នែករបស់មនុស្សម្នាក់នៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់
សែសិប។ អ្នក តាមពិត ភ្នែករបស់អ្នករាបស្មើ។ ហើយអ្នកគ្រាន់តែត្រូវ—ដើម្បី
ទប់ទល់នឹងវា នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។” ហើយខ្ញុំនៅតែដាក់វាចោល។ ហើយ
ខ្ញុំមិនមានពេលទៅទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹង—នៅថ្ងៃណាមួយ ហើយទទួលបាន—ការ
អានដើម្បីអាននៅពេលខ្ញុំទៅបង្រៀនបន្ថែមទៀត។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះខ្ញុំគ្រាន់តែអាន

អត្ថបទមួយហើយបន្ត។ ហើយនេះគឺ...ខ្ញុំបានទទួលព្រះគម្ពីរនេះជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ហើយវាពិតប្រាកដណាស់ ការបោះពុម្ពល្អណាស់។

62 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ លោកុប្បត្តិមានន័យថា “ការចាប់ផ្តើម” ជំពូកគ្រាប់ពូជ។ ហើយចាំថា អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមានសព្វថ្ងៃនេះ ពិតជាបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃរឿងទាំងអស់។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើម—នៃសេចក្តីសង្គ្រោះ។ វាជាការចាប់ផ្តើមនៃអំពើបាប។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃសាសនាទាំងអស់។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃក្រុមជំនុំពិត។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃក្រុមជំនុំក្លែងក្លាយ។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃសេចក្តីសុចរិត។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃការបោកបញ្ឆោត។ វាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃអ្វីៗទាំងអស់ បានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។

63 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាយើងមានពេលប្រហែលបីខែលើរឿងនេះ ដើម្បីនៅត្រឹមត្រូវលើប្រធានបទមួយនេះ ហើយគ្រាន់តែដឹកវា ចងវាដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយខ្សែរបស់ព្រះ ហើយគ្រាន់តែរុំវាជាមួយគ្នា។ ហើយមើលពីរបៀបដែលគ្រប់ពាក្យទាំងអស់គ្រាន់តែភ្ជាប់ជាមួយពាក្យផ្សេងទៀត។ ស្អាតបែបនេះ!

64 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះពិតជាជំរុញទឹកចិត្តណាស់! មិនថាសម័យណា សម័យណា មនុស្សគ្រប់រូបដែលធ្លាប់អានអត្ថបទនេះ តាមរយៈ...វាត្រូវបានសរសេរឥឡូវនេះជាច្រើនរយ មែនហើយ ជិតបីពាន់ឆ្នាំ ឬលើសហ្នឹងទៀត។ ហើយមនុស្សគ្រប់រូបដែលធ្លាប់អានអត្ថបទនេះ នៅគ្រប់សម័យកាល ត្រូវបានបំផុសគំនិតដោយវា ឃើញទេ គ្រប់ឧគម្ពីរ។ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតអាចយកកន្លែងរបស់វាបានទេ។

65 ការសរសេរដែលត្រូវបានសរសេរនៅថ្ងៃមួយទៀត នៅពេលដែលវាត្រូវបានអានសម្រាប់សម័យនោះ និងសម្រាប់គោលបំណងរបស់វា វាត្រូវបានដោះស្រាយ។ ខ្ញុំអាចសរសេរសំបុត្រទៅអ្នក ហើយនិយាយថា “បងប្រុស ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ថ្ងៃនេះខ្ញុំបានទៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ ហើយបានធ្វើបែបនេះ-និង-បែបនេះ ម្តង។” វាទៅដោយផ្ទាល់ទៅអ្នក ហើយវាដោះស្រាយវា។ ប្រហែលជាសម្រាប់ភស្តុតាងរបស់តុលាការឬអ្វីមួយ វាអាចត្រូវបានលើកឡើងសម្រាប់ភស្តុតាងប្រឆាំងនឹងខ្ញុំឬសម្រាប់ខ្ញុំ ដើម្បីបញ្ជាក់អ្វីមួយឱ្យខ្ញុំ ឬបង្ហាញអ្វីមួយប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាសារផ្ទាល់ដូចដែលវានឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នកទេ។

66 ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរមិនដូច្នោះទេ។ វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យមនុស្សជាតិ និងគ្រប់ពេលវេលា និងគ្រប់វ័យ ពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់មិនអាចបរាជ័យឡើយ។ ពួកគេនឹងមិនដែលស្លាប់ទេ ហើយដរាបណាមានភាពអស់កល្បជានិច្ច ជារៀងរហូត ទាំងនេះនឹងនៅតែមានអត្ថន័យដដែល ព្រោះពួកគេធ្លាប់មកពីបបូរមាត់របស់ព្រះ។ ឃើញទេ? មិនអាចបរាជ័យបានទេ! គ្រាន់តែគិតអំពីការនោះ តើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដ៏អស់កល្បយ៉ាងណា។ ពួកគេគឺជាជីវិត។

67 ឥឡូវនេះ តើពាក្យអ្វី? ពាក្យមួយគឺជាគំនិតដែលត្រូវបានបង្ហាញ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះគិតអ្វីមួយ វាគ្រាន់តែជាការគិតប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាត្រូវបានបង្ហាញម្តង វាមិនអាចផ្លាស់ប្តូរឬផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ វាត្រូវតែនៅជារៀងរហូត។

68 ព្រោះពាក្យរបស់អ្នកគឺល្អដូចអ្នកដែរ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺល្អដូចទ្រង់ដែរ។ ពាក្យរបស់អ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃអ្នក។ ការសន្យារបស់អ្នកគឺល្អតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ ហើយការសន្យារបស់ព្រះគឺល្អដូចដែលទ្រង់អាចធ្វើបាន។

69 ឥឡូវនេះ ក្នុងនាមជាជីវិតមែងស្លាប់ អ្នកអាចធ្វើការសន្យា ហើយត្រូវតែបំបែកវា ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែជាមនុស្សមែងស្លាប់ប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាមនុស្សស្លាប់ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះជាអមតៈ និងគ្មានដែនកំណត់ និងគ្រប់អំណាច មានវត្តមានគ្រប់កន្លែង ទ្រង់បានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយ ហើយទ្រង់ជ្រាបពីទីបញ្ចប់តាំងពីដំបូង ហើយទ្រង់អាចរក្សាវាបាន។

70 អំប្រាហាំបានហៅរបស់ទាំងនោះដែលមិនមាន ដូចជាពួកគេ ពីព្រោះគាត់ត្រូវបានបញ្ចុះបញ្ចូលយ៉ាងពេញលេញនូវអ្វីដែលព្រះបានសន្យា ព្រះអាចសម្តែងបាន ព្រោះទ្រង់នឹងមិនដែលបានសន្យាឡើយ លុះត្រាតែទ្រង់ជ្រាបថានឹងមានអ្វីកើតឡើង។

71 សូមមើលពីរបៀបដែលយើងអាចពឹងផ្អែកលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់? មិនថា ព្យុះបក់បោកខ្លាំងប៉ុណ្ណា អ្វីដែលផ្ទុយពីវា ចូរពឹងផ្អែកយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់លើព្រះបន្ទូល។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា តើអ្នកណាបានឃើញផ្នែកម្ខាងទៀតនៃព្យុះ? ឃើញទេ? ដូច្នោះ បើអ្នកឈឺ សូមដាក់ព្រលឹងរបស់អ្នកនៅក្នុងឋានសួគ៌នៃការសម្រាក។ ប្រសិនបើអ្នកមានការងឿងឆ្ងល់និងធុញចប់ ចូរចាំថា ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ

នឹងនៅជាមួយអ្នកជានិច្ច រហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃផែនដី។” ហើយទ្រង់...ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្វីៗទាំងអស់ធ្វើការជាមួយគ្នាសម្រាប់ការល្អចំពោះអ្នកដែលស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់” ដូច្នោះគ្រាន់តែស្នាក់នៅទីនោះ។

72 បុរសម្នាក់បានសរសេរ ករីសរសេរថា “យុត្តារបស់ខ្ញុំជាប់នៅក្នុងរាំងនន។” តើស្បែកមុខជាអ្វី? វាជាអ្វីដែលបិទនៅទីនេះពីទីនោះ។ ហើយយុត្តាគឺស្ថិតនៅខាងក្នុងនៃរាំងនន។ អ្នកមិនឃើញថាវានឹងទៅយ៉ាងណាទេ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាមានអ្វីមួយដែលចាប់អ្នក នោះជាការជាប់នៅទីនោះ។

73 ហើយនៅពេលដែលសមុទ្រកំពុងបក់បោកនិងព្យុះ តើអ្នកធ្លាប់...ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាអ្នកមួយចំនួនមិនដែលមានឯកសិទ្ធិឃើញកប៉ាល់បោះយុត្តាទេ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំបានជិះពួកគេនៅពេលដែលពួកគេបោះយុត្តាសមុទ្រដូចនោះ រហូតដល់យានតូចមិនអាចឆ្លងកាត់កំពូលបាន—រលក។ វានឹងឆ្លងកាត់រលក។ ប៉ុន្តែដរាបណាយុត្តានៅជាប់ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។

74 មិនថាយើងឆ្លងកាត់វា នៅក្រោមវា នៅជុំវិញវា ឬតាមរយៈវា មិនសំខាន់ទេយុត្តាកាន់។ នោះជាវិធីដែលព្យុះនៃជីវិតចាប់ផ្តើមអង្រួនយើង។ យើងប្រហែលជាត្រូវឆ្លងកាត់ យើងប្រហែលជាត្រូវឆ្លងកាត់ ក្រោម ជុំវិញ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែទុកយុត្តានៅក្នុងរាំងនន ទៅកាន់មនុស្សមើលមិនឃើញ។ យើងមិនដឹងច្បាស់ថាវានៅឯណាទេ ប៉ុន្តែវាជាការកាន់។

75 ដូចជាក្មេងប្រុសតូច អ្នកដឹងទេ ដែលមានខ្លែង។ អ្នកបានឮសុភាសិតចាស់សាច់រឿង។ បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណាថាអ្នកមានខ្លែងនៅចុងបញ្ចប់នៅទីនោះ?”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំនៅតែអាចមានអារម្មណ៍ថាវាគឺង។”

76 ដូច្នោះ នោះហើយជាវា។ ប្រសិនបើយើងអាចមានអារម្មណ៍ថាវានៅតែទ្រុឌទ្រោម ព្រះជាម្ចាស់ទាក់ទងជាមួយដួងចិត្តរបស់យើង នោះយើងដឹងថាយុត្តារបស់យើងនៅតែមាន។

77 ខ្ញុំជឿថាវាគឺជាបេនយ៉ាមីន ប្រៀបធៀប ដែលបានចាប់បានផ្នែកបន្ទោរនៅក្នុងដប ដែលឆក់យកផ្នែកបន្ទោរ អគ្គិសនី។ អ្វីមួយនៅក្នុងទ្រង់បានហៅ ហើយនិយាយថា “មានអំណាចនៅក្នុងនោះ។ អំណាចនោះអាចត្រូវបានទាញ។” ហើយ

បើខ្លាំងមែន បាញ់ពេញផ្លូវ ហើយបំផ្ទុះឈើ បំបែកដី តើវាអាចធ្វើអ្វីបានប្រសិនបើ វាត្រូវបានពាក់ម្តង? វានឹងភ្លឺ និងពន្លឺ ហើយបុកផែនដីទាំងមូល។ ហើយបែន យ៉ាមីន ព្រៀងគ្លីន ខ្ញុំជឿថា សូចត្រីនៅលើខ្លែងរបស់គាត់ ដោយមានកូនសោ ចងនៅខាងចុងនៃកន្ទុយរបស់វា ហើយដបនៅខាងក្រោម។ ហើយនៅពេលដែល គាត់បានទទួលវា គាត់មិនដឹងថាគាត់មានអ្វីទេ ប៉ុន្តែគាត់ចាប់ផ្តើមស្រែកថា “ខ្ញុំ យល់ហើយ! ខ្ញុំយល់ហើយ!” គាត់មិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ គាត់មិនដឹងថាគាត់នឹងធ្វើអ្វី ជាមួយវាទេ ប៉ុន្តែគាត់ដឹងថាគាត់មានអ្វីមួយ។

ហើយនោះជារឿយៗដែលមនុស្សគ្រប់រូបមាន:

ក្តីសង្ឃឹមត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅលើគ្មានអ្វីសោះ
ជាងព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវដោយសេចក្តីសុចរិត
ហើយនៅជុំវិញព្រលឹងខ្ញុំផ្តល់ផ្លូវ
បន្ទាប់មកទ្រង់គឺជាក្តីសង្ឃឹមរបស់ខ្ញុំហើយស្នាក់នៅ។
នៅលើព្រះគ្រីស្ទ ជាថ្មដ៏រឹងមាំ ខ្ញុំឈរ
ដើរផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់លិច។

78 នៅពេលដែលបានកើតជាថ្មី ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលមកក្នុងចិត្ត។ យុវជន ខ្លះប្រហែលជាមិន ឬក្មេង ឬប្រហែលជាមិនចេះអក្សរ មិនថាវាយ៉ាងម៉េចទេ គ្មាននរណាម្នាក់អាចពន្យល់បានទេ ដូច្នោះកុំមានអារម្មណ៍មិនល្អព្រោះអ្នកមិន ចេះអក្សរ។ អ្នកមិនអាចពន្យល់វាបានទេ។ មិនទាន់មានបុរសណាអាចពន្យល់ បានឡើយ មិនថាស្លាតឬស្លាតប៉ុណ្ណាទេ។ វាជាអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែនៅពេល ដែលព្រះបន្ទូលនោះយកជីវិតនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយអ្នកឃើញវា អ្នកស្រែកថា “ខ្ញុំបានទទួលវា!” អ្នកមិនដឹងថាអ្នកនឹងធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ អ្នកមិនដឹងថាវានឹងធ្វើអ្វី ជាមួយអ្នកទេ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាមានអ្វីមួយបានកើតឡើង ហើយអ្នកបានទទួលវា។

79 ឥឡូវនេះ ដូច្នោះនៅលើព្រះបន្ទូល! វាស្រស់ស្អាតណាស់។ ឥឡូវនេះយើងត្រូវ បានប្រឈមមុខនៅព្រឹកនេះ ហើយបាននៅចំពោះមុខយើង ក្រោមការពិចារណា តាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ អត្ថបទដ៏សំខាន់បំផុតមួយនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ យ៉ូសេប (យើងនឹងនិយាយនៅលើ) ការជួបបងប្អូនរបស់គាត់។ វាអាចមានវិធីមួយរយ ផ្សេងគ្នាដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលក្នុងរឿងនេះ ហើយលាតត្រដាងវាទៅក្នុងចិត្ត និងគំនិតរបស់យើង។ ដូច្នោះ ការគិតនេះ ពីបីថ្ងៃនៅទីនេះ យើងប្រហែលជា

និយាយបន្តិចនៅព្រឹកនេះ ដោយសារតែការតឹងនៅក្នុងបំពង់ក ហើយបន្ទាប់មក ប្រហែលជាយកវាម្តងទៀតនៅយប់នេះ ប្រសិនបើត្រូវកង្វាលមិនមានអ្វីនៅក្នុងចិត្ត របស់គាត់ ហើយប្រហែលជាបន្តវាហើយបញ្ចប់វានៅយប់ថ្ងៃថ្មីនេះ បើដូច្នោះមែន ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានវាតាមវិធីនោះ។

80 ឥឡូវនេះ យើងស្គាល់ច្បាស់ពីលក្ខណៈនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ របៀបដែល “របស់ចាស់ៗទាំងអស់គឺជាស្រមោល” ហេព្រើរ ១១ “ស្រមោលនៃអ្វីដែលនឹងត្រូវ មក។” តើវាស្រស់ស្អាតយ៉ាងណា របៀបដែលព្រះបង្ហាញជាមុន!

81 ហើយនៅពេលដែលយើងមានអារម្មណ៍ថាស្រមោលនេះដូចដែលវាធ្លាប់ មាន យើងដឹងថាមានអ្វីលើសពីនេះនៅទីនេះ។ ព្រះជាម្ចាស់...នៅក្នុងអំណាច គ្រប់លក្ខណ៍របស់ទ្រង់ នៅក្នុងគំនិតដ៏គ្មានដែនកំណត់របស់ទ្រង់ ដោយទត ឃើញអ្វីមួយដែលកំពុងកើតឡើង ទ្រង់អាចព្រមានវាបាន។ ទ្រង់អាចធ្វើឱ្យអ្វីៗ ដំណើរការជាមួយគ្នា សូម្បីតែកំហឹងរបស់មនុស្ស ដើម្បីសរសើរទ្រង់ សូម្បីតែ នរណាម្នាក់ដែលធ្វើបាបអ្នកក៏ដោយ។ ដូចដែលយើងនឹងទទួលបាន បន្ទាប់ពី បន្តិច ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ របៀបដែលបងប្រុសរបស់យ៉ូសែប បានប្រព្រឹត្តអាក្រក់ដល់គាត់ ហើយគាត់បានងាកត្រឡប់មកវិញ ហើយយកវា ហើយសរសើរតម្កើងទ្រង់។ ដូច្នោះ យើងមិនមានអ្វីដែលត្រូវព្រួយបារម្ភ មិនមែនជា រឿងនោះទេ។

82 របៀបដែលព្រះ តាមរយៈក្មេងប្រុសនោះ បានទាយពីការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវជាលើកដំបូង និងការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវជា លើកទីពីរ ហើយបានធ្វើវាទាំងអស់នៅក្នុងជីវិតដែលមិនដឹងអំពីអ្វីដែលកំពុង កើតឡើង។ អាមែន។ តើវាធ្វើអ្វីមួយចំពោះអ្នក សូមមើលយ៉ូសែបដ៏កំសត់? ហេតុអ្វី គាត់មិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង ហេតុអ្វីបានជារឿងទាំងអស់នេះគួរតែ កើតឡើង។ ប៉ុន្តែវាគឺជាព្រះទាំងអស់ ដែលធ្វើការចេញ បង្ហាញទុកជាមុន បង្ហាញ ពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។

83 បន្ទាប់មកអ្នកអាចកត់សម្គាល់ព្រះបន្ទូល របៀបដែលអ្នកយកវានៅទីនេះ ហើយអានវានៅក្នុងលោកុប្បត្តិ អានវានៅពាក់កណ្តាលសៀវភៅ អានវានៅក្នុង សៀវភៅចុងក្រោយ ហើយគ្រប់ពាក្យទាំងអស់ត្រូវដោះស្រាយគ្នាទៅវិញទៅមក ដូចនោះ។ ហើយវាត្រូវបានសរសេរពីគ្នាភ្ជាប់ពាន់ឆ្នាំ ដោយមនុស្សរាប់រយនាក់

ផ្សេងគ្នា។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ អ្នកឃើញថាវាជាព្រះ។ ម្នាក់មិនស្គាល់ម្នាក់ទៀត ឬ ដឹងថាសៀវភៅត្រូវបានសរសេរអ្វីទេ គ្មានអ្វីអំពីវាទេ ពេលមួយទៀត សម័យមួយ ទៀត។

84 ហើយយើងអាចមើលឃើញនៅថ្ងៃនេះថា ព្រះកំពុងដោះស្រាយដូចដែលទ្រង់ បានធ្វើនៅទីនោះ។ យើងទើបតែនឹងទៅ បញ្ចប់ឆ្នាំថ្មី ពីស្រមោលចាស់។ ហើយ របៀបដែលនៅដើមដំបូង របៀបដែលព្រះ នៅពេលដែលទ្រង់បានឃើញអំពើបាប នឹងយកដែនរបស់វានៅលើផែនដីនិងលើមនុស្ស របៀបដែលកម្មវិធីដ៏អស្ចារ្យត្រូវ បានបង្កើត មិនខូច មិនបានបង្កើតឡើងវិញទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែបង្កើត។

85 ឃើញទេ សាតាំងមិនអាចបង្កើតបានទេ។ គាត់អាចបង្កើតបាន។ អ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលអ្នកឃើញគឺខុស នោះជាសេចក្តីសុចរិតដែលបង្កើត។ ឃើញទេ? អ្នកឃើញ ត្រូវទាយចាស់ម្នាក់នៅតាមផ្លូវ នោះគ្រាន់តែជាហោរាដែលរង្វេង។ ឃើញទេ? អ្នក ឃើញអ្វីដែលអាក្រក់ ឃើញមនុស្សរស់នៅមិនស្មោះត្រង់នឹងពាក្យសច្ចារបស់ គាត់ចំពោះប្រពន្ធរបស់គាត់ នោះជាសេចក្តីសុចរិតដែលបង្កើតឲ្យទៅជាអាក្រក់។ ជួយទៅវិញ ឃើញស្ត្រីនៅតាមផ្លូវ ធ្វើតាមរបៀបដែលពួកគេធ្វើ ហើយក្លាយជា របៀបដែលពួកគេមាន នោះជាស្ត្រីដែលរង្វេង។

86 ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ ល្វីសរីល នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ប្រពន្ធនិងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានឃើញ សញ្ញាមួយនៅលើបង្អួច ជាកន្លែងដែលយើងមកពីញ៉ាអាហារ នៅផ្លូវទីប្រាំ។ ហើយ បាននិយាយថា “តុសម្រាប់ស្ត្រី។”

87 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេមិនដែលមានអតិថិជនទេ។” អត់ទេ ស្ត្រីម្នាក់នឹង មិនចូលទៅក្នុងនោះទេ។ ពេលនាងចូលទៅទីនោះ នាងមិនមែនជាស្ត្រីទៀតទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ ពួកគេមិនដែលមានអតិថិជននៅក្រោមសញ្ញានោះទេ។ ស្ត្រី មិនទៅកន្លែងទាំងនោះទេ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ អ្វីដែលចូលទៅទីនោះ គឺស្ត្រីរង្វេង។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីធ្វើឱ្យអ្វីៗទាំងអស់សរសើរទ្រង់!

88 យើងកំពុងប្រារព្ធពិធីបុណ្យណូរអែល ដែលជាកំណើតរបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ដែល វាមិនមែនគ្រាន់តែជាថ្ងៃកំណើតរបស់ទ្រង់ទេ។ ខួបកំណើតរបស់គាត់គឺនៅខែមេសា។ ពីព្រោះ វាត្រូវជាក់ដូចនៅយូដា ឬត្រូវជាក់

ជាងនៅខែធ្នូ ជាងវានៅទីនេះ។ ដូច្នោះ យើងដឹងហើយ។ អ្នកបានឃើញរូបភាព កាលពីថ្ងៃមុន អាងទឹកនៅទីនោះក្នុងព្រិល ហើយអ្វីៗដូចនោះ នៅយូរជា។ តើអ្នក អាចស្រមៃឃើញអ្នកគង្វាលដេកនៅលើភ្នំក្នុងអាកាសធាតុបែបនេះទេ? ប៉ុន្តែ វា មិនមែនជាថ្ងៃនោះទេ។ ប៉ុន្តែវា ថ្ងៃនេះ មិនមានន័យច្រើនទេ វាជា—អាកប្បកិរិយា ដែលយើងមានចំពោះថ្ងៃនោះដែលបានញែកចេញ។

89 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ កាលព្រះទេវតាឃើញពូជស្រ្តី និងរបៀបដែល ពួកគេត្រូវបានគេយល់ខុសនៅទីនោះ ហើយសេចក្តីសុចរិតត្រូវបានបង្ហាញ ព្រះបាន សន្យាថាតាមរយៈស្រ្តីនោះនឹងមកជាពូជដែលមានពរ។ អ្នកយល់ទេ? វានឹងមាន គ្រាប់ពូជមួយ។

90 ហើយនៅពេលដែលសាតាំងបានឮដូច្នោះ ដែលកំពុងឈរមានវត្តមាន លុះ បានឮដូច្នោះ ក៏ចូលទៅបំផ្លាញពូជនោះ។ ហើយគាត់បានព្យាយាមធ្វើវានៅក្នុង យ៉ូសែប។ គាត់បានព្យាយាមគ្រប់សម័យកាល។ ហើយគាត់នៅតែប្រឆាំងនឹងពូជ ដែលមានពរនោះ។ អាម៉ែន។

91 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកពាក់មួកគិតជ្រៅរបស់អ្នក បន្តិចឥឡូវនេះ។ ដូចជា ពាក់មួកនៃ សេចក្តីសង្គ្រោះ ហើយស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ។ នេះគឺជាអ្វីដែល សំខាន់។ ហើយអ្នកអាចមិនយល់ស្របជាមួយវា វាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកបាន កត់សម្គាល់ឃើញទេ...

92 មាន—មានគភ៌រួចហើយ ត្បិតអេវ៉ាបានរស់នៅដោយទុច្ចរិតហើយបានប្រព្រឹត្ត អំពើបាបរួចហើយ។ តើវាមកពីណា? នោះគឺនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។ បុរសសព្វថ្ងៃ នេះកំពុងព្យាយាមស្វែងរកទំនាក់ទំនងដែលបាត់រវាងសត្វនិងមនុស្ស។ នេះគឺជា ការបើកសម្តែង។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ពស់បានបញ្ឆោតស្រ្តី។”

93 សព្វថ្ងៃនេះមនុស្សអាចបង្កើតជីវិតសត្វបាន ហើយសត្វដែលដូចបំផុត សម្រាប់មនុស្សគឺសត្វស្វា។ ពួកវាអាចធ្វើឱ្យគាត់ជក់បារី ជិះកង់ ពាក់មួក ណែនាំ វា។ នោះគឺដូចជា “ប្តី” និង “ហាវ” ចំពោះសេះ។ វាជាសំឡេង។ គាត់គ្មាន ព្រលឹងទេ។ គាត់មិនអាចគិតបានទេ។ គាត់អាចទៅដោយសំឡេង។ គាត់មិន មានព្រលឹងទេ។ បន្ទាប់មកពួកគេទទួលបានតំណដែលបាត់ នៅចន្លោះទីនេះ ដែលពួកគេមិនអាចរកឃើញ។ ហើយអស់រយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំមកហើយ ពួកគេបានព្យាយាមយកវាចេញពីសត្វស្វាមួយក្បាល ហើយមិនអាចធ្វើបាន។

ពួកគេមិនដែលធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាយើងជាជីវិតសត្វ។ យើងជាជីវិតក្នុងជាតិ ចេញពីផែនដី។

94 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីថ្ងៃមុន នៅឯពិធីបុណ្យសពបងស្រី ជាទីស្រឡាញ់របស់យើង។ យើងជាក្រុមនៃធាតុដប់ប្រាំមួយនៃផែនដី នៃពន្លឺ លោហធាតុ និងប្រេង ហើយអ្វីៗត្រូវបានដាក់បញ្ចូលគ្នា។ យើងនៅទីនេះនៅពេល ដែលព្រះមានបន្ទូលហើយមានបន្ទូលថា “ចូរមាន” រូបកាយរបស់យើង។ ប៉ុន្តែ អ្វីមួយ មេគំនិតបានអភិវឌ្ឍយើងចូលទៅក្នុងអ្វីដែលយើងមានឥឡូវនេះ។ បាន បង្កើតយើងដោយដៃនិងដៃជាដើម មិនមែនដើម្បីបំផ្លាញយើងទេ ប៉ុន្តែដើម្បីឱ្យ យើងអាចរស់នៅជារៀងរហូត។ អំពើបាបបានធ្វើការបំផ្លាញ។ ហើយទ្រង់ដែល បានបង្កើតយើង ដោយគ្មានយើង—មានគំនិតណាមួយដែលធ្លាប់នៅទីនេះ ព្រះអង្គដែលបានបង្កើតយើង ហើយនាំរបស់ទាំងនេះមកជាមួយគ្នា ហើយធ្វើឱ្យ យើងដូចឥឡូវនេះ តើទ្រង់មិនអាចធ្វើបានច្រើនទេ ដោយផ្តល់ឱ្យយើងនូវភ្នាក់ងារ សីលធម៌ដោយឥតគិតថ្លៃដើម្បីទទួលយកវា ហើយដោយព្រះបន្ទូលដដែលដែល បង្កើតយើង បានសន្យានឹងយើងថាទ្រង់នឹងប្រោសយើងឲ្យរស់ឡើងវិញ។ តើប្រេង ទាំងអស់នេះនឹងមកជាមួយគ្នា និងអាចជាដើម នៅក្នុង...ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ!

95 ឥឡូវនេះ នៅដើមដំបូង នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូល ហើយសាតាំងកំពុង ឈរនៅទីនោះ ហើយវាបានព្យាបាទ។

96 ហើយមនុស្សកំពុងព្យាយាមស្វែងរកតំណដែលបាត់នេះ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក ដោយការបើកសម្តែង ប្រសិនបើអ្នកចង់ទទួលវា។ អ្នកបាត់ខ្លួននោះ រវាងសត្វ និងមនុស្ស គឺជាសត្វពស់ មុនពេលដែលវាត្រូវយកជើងចេញពីវា។ ព្រះគម្ពីរបាន ចែងថា “វាគឺជាសត្វដែលធ្លាក់បំផុត” មិនមែនជាសត្វល្អនោះ “នៃវាលទាំងអស់។” វាគឺជាអ្នកដែលបោកបញ្ឆោតស្រ្តីនៅក្នុងភាពស្រស់ស្អាតរបស់វា ហើយនាង មានផ្ទៃពោះ។ ហើយឥឡូវនេះ ដោយធ្វើដូច្នោះ ហើយឃើញអំពើបាបបានមក ព្រះ បានដាក់បណ្តាសាលើគាត់រហូតដល់វិទ្យាសាស្ត្រមិនអាចរកឃើញទំនាក់ទំនង រវាងសត្វពស់នេះទេ ដូចដែលត្រូវបានគេស្គាល់សព្វថ្ងៃនេះនិងមនុស្សជាតិ។ ប៉ុន្តែមានការដួលរលំ ភាពថោកទាបរបស់អ្នក រវាងអ្នកដែលបានភ្ជាប់ជីវិតសត្វ ជាមួយគ្នា។ ហ្នឹងហើយ។

97 “ព្រះបានលាក់វាពីអ្នកប្រាជ្ញនិងអ្នកប្រាជ្ញ ប៉ុន្តែនឹងបង្ហាញវាដល់កូនក្មេងដែលចង់រៀន។” ឃើញទេ?

98 មានមនុស្សបានធ្លាក់ចុះ គឺពស់។ វាត្រូវបាននាំមកពីផ្លូវ...ដែលឆ្លាតបំផុត អស្ចារ្យបំផុត ស្រស់ស្អាតបំផុត កាន់តែដូចមនុស្ស។ ហើយបន្ទាប់មកដោយសារតែអំពើអាក្រក់នេះដែលវាបានធ្វើជាមួយអេវ៉ា ទ្រង់បាននាំវាចុះទៅជាសត្វល្អិត “ដើម្បីវាតែនិងពោះរបស់វា ពេញមួយជីវិតរបស់វា ហើយធូលីគឺជាអាហាររបស់វា។” មានកន្លែងដែលវិទ្យាសាស្ត្រអាចទៅដល់ទីនោះ ហើយមែកធាងរបស់ពួកវាត្រូវដួលរលំ។

99 សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលស្ត្រីនោះបានឃើញនាង...នេះ...ឥឡូវនេះ នាងត្រូវបានគេបញ្ឆោត។ នាងមិនបាននាំមកនូវអំពើបាបទេ។ នាងត្រូវបានគេបញ្ឆោត។ នាងគិតថាវាត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែ “អ័ដាមមិនត្រូវបានបញ្ឆោតទេ” ព្រះគម្ពីរបានចែង។ គាត់ដឹងថាវាខុស ហើយនាងក៏ឲ្យគាត់ធ្វើដូចអ្វីដែលសត្វបានធ្វើ។

100 ហើយនាងបានបង្កើតកូនប្រុសដំបូងរបស់នាង ដែលលក្ខណៈទាំងអស់របស់អារក្សគឺនៅក្នុងក្មេងប្រុសនោះ។ គាត់ជាឃាតករ។ គាត់មានការច្រណែន។ តើវាអាចមកពីស្រ្តីម្នាក់ឬវិសុទ្ធរបស់ព្រះដោយរបៀបណា? វាត្រូវតែមកពីអំពើអាក្រក់។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើដូច្នោះ នោះគាត់ ដែលជាអារក្សបានប្រើឧបករណ៍របស់គាត់។

101 នាងបានបង្កើតកូនប្រុសទីពីររបស់នាង ដែលបន្ទាប់ពីអ័ដាម ហើយនៅក្នុងនោះមានអេបិល។ ហើយភ្លាមៗនោះ អារក្សបានព្យាយាមបំផ្លាញពូជសុចរិតនោះ។ ហើយវាបានបែរមក ហើយសម្លាប់អេបិល តាំងពីដំបូង ដែលជាប្រភេទនៃយូដាសនិងព្រះយេស៊ូវ។ សម្លាប់គាត់នៅត្រង់អាសនៈ ដែលជាកន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវ យូដាសបានសម្លាប់—បានសម្លាប់ព្រះយេស៊ូវ បានក្បត់ទ្រង់សម្រាប់ប្រាក់សាមសិបដួង ហើយលក់ទ្រង់។ ត្រូវហើយ។

102 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់។ នៅពេលដែលគាត់បានធ្វើដូច្នោះ នោះព្រះ គឺជាប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទ ទាំងការសុគតនិងការរស់ឡើងវិញ ទ្រង់បានលើកសេតឡើងជំនួសកន្លែងរបស់គាត់។ ឃើញទេ? ហើយអារក្សបានដេញតាមពីសេត។

103 ឥឡូវនេះមើល។ នៅមុនការបំផ្លាញបំផ្លាញនៃទឹកជំនន់ មានពូជពង្សវង់នៃ មនុស្សដែលបានចុះមកតាមរយៈកូនរបស់កាអ៊ីន ពីទឹកដីណូដ ហើយពួកគេជា អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ ឆ្លាត ពូកែ ជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ ពួកគេថែមទាំងធ្វើឱ្យលោហធាតុ ក្តៅ។ ពួកគេសាងសង់ផ្ទះ។ ពួកគេជាអរិយធម៌ដ៏អស្ចារ្យ។ ព្រះគម្ពីរទៅមុខហើយ និយាយពីរបៀបដែលពួកគេធ្វើការជាមួយស្ពាន់ របៀបដែលពួកគេធ្វើការជាមួយ ដែក។

ប៉ុន្តែក្រុមផ្សេងទៀតនេះគឺជាអ្នកធ្វើដំណើរ។

104 ប៉ុន្តែ ក្រុមទាំងពីរគឺជាអ្នកមានជំនឿ។ កាអ៊ីនជាអ្នកមានជំនឿ។ អេបិលជា អ្នកមានជំនឿ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានគូសបន្ទាត់មួយ ដែលត្រឹមត្រូវ។ កាអ៊ីន មានជំនឿដូចអេបិលដែរ។ ពួកគេទាំងពីរបានសង់អាសនៈ។ ពួកគេទាំងពីរជឿលើ ព្រះ។ ពួកគេទាំងពីរបានថ្វាយបង្គំព្រះ។ ពួកគេទាំងពីរបាននាំយកអំណោយ។

105 ឥឡូវនេះមើលគ្រាប់ពូជពីរ។ មួយ ការប្រយុទ្ធគ្នា អំពីអាក្រក់ដែលព្យាយាម បំផ្លាញពូជសុចរិត។ ហើយគាត់បានព្យាយាមបំផ្លាញអេបិល គាត់បានធ្វើ ប៉ុន្តែ ព្រះបានលើកសេចក្តីឡើងជំនួសកន្លែងរបស់គាត់។ គាត់គិតថាគាត់មានព្រះយេស៊ូវ នៅទីនោះ។ មើលចុះតាមសម័យកាល នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ វា គ្រប់ទីកន្លែងដែល វាមក វាបានជ្រៀកគ្រាប់ពូជនោះ។ នៅពេលដែលវាសម្លាប់មួយ ឬផ្សេងទៀត វា គិតថាវាបានសម្រេចរឿងនោះហើយ។ ហើយទីបំផុតវា—វាបានដេញតាមយ៉ូហាន បាទីស្ទ ទីបំផុតគាត់ក្បាលគាត់ចោល។ វាគិតថាវាចាប់បានទ្រង់ ប៉ុន្តែវាបានរក ឃើញថាទ្រង់នៅទីនេះនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ។ វាបានសម្លាប់ទារកទាំងអស់។ និង ម៉ូសេ វាបានព្យាយាមសម្លាប់លោកម៉ូសេ។ វាបានព្យាយាមគ្រប់វិធីដែលវាអាចធ្វើ បានដើម្បីបំផ្លាញពូជនោះ ហើយនៅពេលដែលវាបានសម្លាប់ព្រះគ្រីស្ទនៅកាល់ វ៉ារី ប៉ុន្តែព្រះបានប្រោសទ្រង់ឲ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បាន បញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រឡប់ទៅវិញ ដើម្បីហៅកូនប្រុសស្រីទៅកាន់ព្រះ។ ហើយពូជសាសនា អាក្រក់ដដែលនោះកំពុងបៀតបៀនពូជសុចរិតនោះនៅសព្វថ្ងៃ នេះ។ អ្នកឃើញទេ? ពួកគេកំពុងព្យាយាមបំផ្លាញមែកដ៏សុចរិតរបស់ព្រះ។

106 ឥឡូវនេះ ភាគីទាំងពីរ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ វាបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោក កុប្បត្តិ ទាំងសងខាងជាអ្នកមានជំនឿ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ និកាយ គំនិត ខ្ពស់។ ហើយម្នាក់ទៀត បន្ទាបខ្លួន ដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ដោយការបើកសម្តែង។

107 តើអបិលអាចដឹងដោយរបៀបណាថាវាជាកូនចៀមជំនួសឱ្យផ្លែឈើ? ព្រោះ វាត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់ដោយការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាព។

108 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូចគ្នា នៅពេលដែលពេត្រុសបានសារភាពថាទ្រង់ជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សាច់និងឈាមមិនបានបើកសម្តែងការ នេះដល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងការ នេះដល់អ្នក។ នៅលើថ្មនេះ...” ថ្មមិនមែនពេត្រុស មិនមែនព្រះយេស៊ូវទេ ប៉ុន្តែ នៅលើការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាព។ “ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនរកមិន អាចយកឈ្នះវាបានទេ។” អ្នកយល់ទេ? វាជាការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាព។

109 ឥឡូវនេះមើល។ រាល់ការខិតខំប្រឹងប្រែង នៃពេលវេលា នៅទីនោះ ពួកគេ បានជួបគ្នាទល់មុខគ្នា ហើយប្រយុទ្ធនឹងវាចេញ។ សូមក្រឡេកមើលនៅពេលដែល លម្អ័រអាប័ឡើងលើភ្នំ ហើយអ៊ីស្រាអែលស្ថិតនៅក្នុងជ្រលងភ្នំ។ ហើយអ៊ីស្រាអែល គ្រាន់តែសុំក្នុងនាមជាបងប្អូន សុភាពបុរស ដើម្បីឆ្លងកាត់ទឹកដីរបស់ពួកគេ ទៅ ទឹកដីសន្យាដែលព្រះបានសន្យានឹងពួកគេ គ្រាន់តែសុំការរីកចម្រុះល្អិតតូច នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ ដូចដែលវាមាន។ គ្រាន់តែដើរកាត់ទឹកដី ហើយសន្យា ថានឹងបង់ថ្លៃស្មៅដែលគោក្របីស៊ី។ ហើយពួកគេនឹងទៅតាមផ្លូវរបស់ស្តេច និងអ្វី ដែលពួកគេនឹងធ្វើនៅពេលពួកគេឆ្លងកាត់ទឹកដី ហើយពួកគេនឹងធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែ ការច្រណែន...

110 ឥឡូវនេះ ម៉ូអាប័ ទឹកដីម៉ូអាប័មិនមែនជាការមិនស្មោះត្រង់ទេ។ ពួកគេជឿ លើព្រះតែមួយដែលអ៊ីស្រាអែលបានជឿ ដ្បិតពួកគេជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ឡាត កូនស្រីរបស់ឡាតដែលមានផ្ទៃពោះពេលឡាតស្រវឹង ដោយឪពុករបស់នាងផ្ទាល់។ ហើយពួកគេបានឆ្លងកាត់ ហើយពួកគេ...នោះហើយជាកន្លែងដែលជនជាតិម៉ូអាប័ ទាំងនេះបានកើតចេញមក។

111 ហើយនៅពេលដែលហោរារបស់ពួកគេចេញមក ត្រូវបស់ពួកគេឆ្លូតនឹងលុយ ហើយរៀបចំអាសនៈ អាសនៈប្រាំពីរ ចំនួនអាសនៈដូចគ្នាត្រូវបានទាមទារនៅ ទីនេះ។ នេះគឺជាម៉ូអាប័អង្គុយនៅទីនេះ ជាទឹកដីនិកាយដ៏អស្ចារ្យ ទាំងអស់ថេរនិង គួរគិត។

112 ហើយនៅទីនេះគឺអ៊ីស្រាអែល ជាអ្នកសំដែងភាពបរិសុទ្ធបាស់តូចមួយដែល រង្វងនៅក្នុងតង់ ពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ។ អ្នកនិយាយថា “អ្នកសំដែង-ភាព

បរិសុទ្ធ”? ពួកគេប្រាកដណាស់ ប្រសិនបើពួកគេ—ពួកគេជាអ្វីដែលពួកគេហៅ
សព្វថ្ងៃនេះ ជាអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ។

113 នៅពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់សមុទ្រក្រហម ហើយព្រះបានធ្វើការអស្ចារ្យ
នៅចំពោះមុខពួកគេ ម៉ារាមបានចាប់អំបោស ហើយចាប់ផ្តើមវាយដំ ហើយរត់
ចុះទៅមាត់ប្រាំង ស្រែកនិងលោត និងរាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយកូនស្រីរបស់
អ៊ីស្រាអែលដើរតាមនាង លោត ស្រែក រាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយម៉ូសេបានឈរ
លើកដៃឡើង ប្រហែលជាច្រៀងជាភាសាដែលគ្មាននរណាម្នាក់ធ្លាប់ឮពីមុនមក
ចម្រៀងដែលគ្មាននរណាម្នាក់អាចយល់បាន។ គាត់បានច្រៀងថ្វាយព្រះអម្ចាស់
ដោយព្រះវិញ្ញាណ។ ប្រសិនបើនោះមិនមែនជារឿងបរិសុទ្ធទំនើបទេ ខ្ញុំមិនដឹង
ថាត្រូវរកមើលពួកគេនៅឯណាទេ។ ពួកគេមានទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យជាមួយ
ពួកគេ។

114 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់គោរពតែមូលដ្ឋានគ្រឹះ សូមមើលនៅទីនេះ។
ម៉ូអាប និយាយតាមបទគម្ពីរ គឺគ្រាន់តែជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដូចអ៊ីស្រាអែលដែរ។ គាត់
មានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ៊ីស្រាអែលមាន។ គាត់មានអាសនៈប្រាំពីរ។ នោះហើយជា
អ្វីដែលព្រះបានទាមទារ អ៊ីស្រាអែលមានអាសនៈប្រាំពីរ។ គាត់មានដង្ហាយស្អាត
ប្រាំពីរ។ អ៊ីស្រាអែលមានដង្ហាយស្អាតប្រាំពីរ។ មានកាអ៊ីននិងអេបិល ម្តងទៀត។
ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ គាត់បានថ្វាយគោប្រាំពីរក្បាល។ គាត់បានថ្វាយគោប្រាំពីរ
ក្បាល។ គាត់បានថ្វាយចៀមឈ្មោលប្រាំពីរ ដោយនិយាយថា...ជឿថាព្រះគ្រីស្ទ
នឹងយាងមក។ ទ្រង់បានថ្វាយចៀមឈ្មោលប្រាំពីរ ដូចគ្នា។ គ្រាន់តែជាមូលដ្ឋាន
គ្រឹះតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន!

115 កាអ៊ីនបានសង់អាសនៈមួយ អេបិលបានសង់អាសនៈមួយ។ កាអ៊ីនបាន
ថ្វាយយញ្ញបូជា អេបិលបានថ្វាយយញ្ញបូជា។ អេបិលបានថ្វាយបង្គំ កាអ៊ីនបាន
ថ្វាយបង្គំ។ ប៉ុន្តែ ព្រះបានបើកសម្តែង បង្ហាញថាអេបិលគឺជាជម្រើសរបស់ទ្រង់។

116 ព្រះបានបង្ហាញនៅទីនេះថាអ៊ីស្រាអែលគឺជាជម្រើសរបស់ទ្រង់ ដ្បិត
អ៊ីស្រាអែលមានជំនឿអស្ចារ្យនៅក្នុងជំរុំរបស់ពួកគេ។ ទោះបីជាមានកំហុស
ទាំងអស់ក៏ដោយ ពួកគេមានបង្គោលភ្លើងតាមពួកគេ។ ពួកគេមានដង្ហាយធួន
សម្រាប់ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ហើយបានអនុវត្តការព្យាបាលដ៏ទេវភាព សត្វ
ពស់។ ពួកគេមានច្នៃដែលវាយដំ។ ពួកគេមានទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យនៅក្នុងជំរុំ។

117 ពេលយ៉ូហានមក គាត់ជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក វាក៏ជាជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយខ្លាំងសត្រូវនៅខាងមូលដ្ឋាន តែងតែបៀតបៀនជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។

118 តើអ្នកឃើញអ្វីដែលគាត់កំពុងព្យាយាមធ្វើនៅថ្ងៃនេះទេ? រឿងដដែលនេះ: “លុបបំបាត់ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព! កម្ចាត់មនុស្សទាំងនេះ! គ្មានអ្វីសម្រាប់ពួកគេទេ!” ឥស្សរជន មនុស្សអស្ចារ្យ! “លុបវាចោល!” បងប្រុស វាគ្មានអ្វីក្រៅពីដើមទំពាំងបាយជូរនោះ ដែលបង្វិលតាមរយៈលោកុប្បត្តិ ចូលមកក្នុងវិវិណៈ។

119 ខ្ញុំយកផ្នែកខាងខ្ញុំជាមួយអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ!...?...អនុញ្ញាតឱ្យវាភ្លាយជាអ្វីក៏ដោយ...ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្នកសម្តែងបរិសុទ្ធទេ។ នោះជាឈ្មោះដែលអារក្សដាក់នៅលើក្រុមជំនុំនៃព្រះ នៅពេលដែលវាមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិនៅទីនោះ។ ពួកគេមិនមែនជាអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធទេ។ ពួកគេជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ ដែលលោកិយយល់ច្រឡំ។

120 ឥឡូវនេះ យ៉ូសែបកើតពីឪពុករបស់គាត់ ហើយត្រូវបានក្តីស្រឡាញ់ពីឪពុករបស់គាត់ ហើយស្អប់ដោយបងប្អូនរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ រូបភាពដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលជីវិតរបស់ទ្រង់បានវាយបញ្ចូល នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានវាយបញ្ចូលឥឡូវនេះ។ មើលទៅទីនោះហើយមើលរូបភាព មានស្រមោល ហើយអ្នកឃើញអ្វីដែលវិជ្ជមាន។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ យ៉ូសែប ជាប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទ ប្រភេទនៃក្រុមជំនុំ ប្រភេទនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប្រភេទ...ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គម្ចាស់នៃភាពរុងរឿង ដូចជាព្រះគ្រីស្ទ ដូចជាក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ។

121 សូមកត់សម្គាល់ម្តងទៀតថា នៅពេលដែលគាត់កើតមក ឪពុករបស់គាត់ស្រឡាញ់គាត់ ហើយគាត់បានធ្វើអារព័ន្ធជាច្រើនពណ៌ឱ្យគាត់។ ឥឡូវនេះមានពណ៌ល្អឥតខ្ចោះតែប្រាំពីរពណ៌ប៉ុណ្ណោះ។ ផ្សេងទៀតទាំងអស់ត្រូវបានផលិតចេញពីពណ៌ទាំងនេះ។ ហើយអារព័ន្ធប្រហែលជាមានពណ៌នៅក្នុងនោះ មានប្រាំពីរពណ៌ផ្សេងគ្នា ឆ្លុះឆ្លាយពណ៌ ចូលទៅក្នុងអារព័ន្ធដែលឪពុកបានធ្វើ។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ប្រហែលជាយ៉ាកុបមិនយល់ទេនៅពេលនោះ ប៉ុន្តែនោះជាលក្ខណៈ “អ្នកដែលត្រូវបានសន្យា។” នៅពេលដែលព្រះបានប្រទានដល់ល្អាតអនុវិទ្យាសម្គាល់ ឥន្ទធន្ទ ពណ៌ទាំងប្រាំពីរ វាជាការសន្យា ឬសេចក្តីសញ្ញាមួយ។ ព្រះបានធ្វើសេចក្តី

សញ្ញាថាទ្រង់នឹងបំផ្លាញផែនដីដោយទឹក។

122 ហើយកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ព្រះក៏ត្រូវបានអនុវត្តតាមរយៈយ៉ាកុប ចូលទៅក្នុង យ៉ូសេប។ អ័ប្រាហាំគឺជាការជ្រើសរើស ហើយអ៊ីស្រាគឺជាការរាប់ជាសុចរិត ហើយ អ៊ីស្រាដែលគឺជាព្រះគុណ ហើយយ៉ូសេបគឺល្អឥតខ្ចោះ។ នោះគឺជាតែមួយគត់ ដែលមានពណ៌។

123 យើងឃើញព្រះយេស៊ូវគង់លើបល្ល័ង្ក ដោយមានពណ៌ ឥន្ទធនូនៅជុំវិញទ្រង់ នៅក្នុងវិវរណៈ។ វាគឺជាកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ព្រះជាមួយប្រជាជន។ ព្រះគ្រីស្ទ...វា នៅទីនេះ។ អូ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកឃើញវា! ព្រះគ្រីស្ទគឺជាកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ព្រះជាមួយ រាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ មិនមែននិកាយ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទគឺជាកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ព្រះ។

124 ដូចដែលយ៉ូសេបត្រូវបានគេស្អប់ ដូច្នោះព្រះគ្រីស្ទក៏ត្រូវបានគេស្អប់នៅថ្ងៃនេះ ដែរ។ ពួកគេមិនចង់និយាយថាពួកគេស្អប់ព្រះគ្រីស្ទទេ ប៉ុន្តែកិច្ចការរបស់ពួកគេ បញ្ជាក់ពីអ្វីដែលពួកគេធ្វើ។ ពួកគេប្រឆាំងនឹងគ្រប់ចលនារបស់ទ្រង់ និងនិយាយ អំពីសកម្មភាពរបស់ទ្រង់ កិច្ចការរបស់ទ្រង់ ការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ មែនហើយ ប្រាកដណាស់ យើងមានសាតាំងនៅជុំវិញ ផងដែរ ដែលកំពុងប្រយុទ្ធ។ ប្រាកដ ណាស់។ ហើយពួកគេនឹងចង្អុលទៅពាក្យរបស់សាតាំង។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វី ដែលសាតាំងធ្វើ—ដើម្បីព្យាយាមយល់ច្រឡំទេ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺល្អឥតខ្ចោះ ហើយការសន្យារបស់ទ្រង់គឺល្អឥតខ្ចោះ។ ខ្ញុំនឹងមិនដែលចង់ចូលរួមជាមួយក្រុម នោះទេ។

125 សូមកត់សម្គាល់ នៅទីនោះទ្រង់គឺជាសេចក្តីសញ្ញា។ “ព្រះគ្រីស្ទត្រូវមើលទៅ ដូចក្បួងមណីជោតិនិងថ្មសាឌីស” នៅក្នុងវិវរណៈ។ នោះគឺជាថ្មដើមទ្រូង... ថ្មកំណើតពីរូបនដល់បេនយ៉ាមីន។ នោះគឺជាការឆ្លុះបញ្ចាំងពីសាឌីសនិង ផ្កាម្លិះ ដូចដែលពួកគេបានឆ្លុះបញ្ចាំងជាមួយគ្នានៅក្រោមពន្លឺនៃព្រះ បានធ្វើកិច្ច ព្រមព្រៀងជុំវិញព្រះគ្រីស្ទ ជាឥន្ទធនូ។ ហើយតើវានិយាយអំពីអ្វី? រូបន ចាស់ ជាងគេ ហើយបេនយ៉ាមីន ជាកូនពៅ! ពីដំបូងដល់ចុងក្រោយ “ទ្រង់គឺជាម្នាក់នោះ ដែលហ្នឹងហើយ ហើយនឹងមក ឫស ជាពូជរបស់ដាវីឌ។ ទ្រង់គឺជាផ្កាយព្រឹក។ គាត់គឺពី អេ ដល់ ហរិភត អាល់ហ្វា អូមេហ្គា ការឆ្លុះបញ្ចាំងរបស់ព្រះពីការចាប់ផ្តើម នៃពេលវេលារហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃពេលវេលា។ ទ្រង់នៅទីនោះ កិច្ចព្រមព្រៀង របស់ព្រះជាមួយរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។

126 ហើយរឿងទាំងអស់នេះ យ៉ូសែប ជាវីឌ ហោរាទាំងអស់គឺគ្រាន់តែជាការ ឆ្លុះបញ្ចាំងប៉ុណ្ណោះ។ អាម៉ែន។ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីពូជពិតពីសួនច្បារអេដែន រហូតដល់ ពេលដែលទ្រង់នឹងយាងមកជាលើកទីពីរ ក្នុងសិរីល្អ ដើម្បីទទួលប្រជាជនរបស់ ទ្រង់និងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ នៅទីនោះវាស្រស់ស្អាតដើម្បីមើល។

127 យ៉ូសែប បងប្អូនរបស់គាត់មានចិត្តក្រអឺតក្រទមជាមួយគាត់។ “ពួកគេ ស្អប់គាត់ ដោយគ្មានមូលហេតុ” ពីព្រោះគាត់ត្រូវបានបំផុសគំនិតដោយជំនឿដ៏ អស្ចារ្យ។ អ្នកយល់ទេ? កាអ៊ីនស្តាប់អេបិល ដោយគ្មានមូលហេតុ ដោយសារតែ ការបើកសម្តែងពីជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។ ម៉ូអាប័ស្តាប់អ៊ីស្រាអែល ដោយគ្មានមូលហេតុ ពីព្រោះពួកគេមានការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ និងអព្ភូតហេតុ។ ស្អប់គាត់ដោយគ្មានមូលហេតុ ហើយមិនអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ឆ្លងកាត់...

128 [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]...ដើម្បីមានប្រពន្ធរបស់បងប្អូន។ អាម៉ែ ន។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។]

129 ឥឡូវនេះ មិត្តជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់នាំយកអ្វីមួយទៅក្នុងការចងចាំ របស់អ្នក ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដាក់វានៅខាងក្រោមឆ្អឹងជំនីទីប្រាំនៅខាងឆ្វេង នៅក្នុងតង់នៃបន្ទប់នោះហៅថាបេះដូង។

130 គ្រប់សម័យកាល ឬគ្រប់ពេលវេលា ដែលព្រះបានបំផុសគំនិតមនុស្ស តើ គាត់ធ្លាប់ទៅខាងជំនឿទេ ដែលហៅថាមនុស្សសាសនានៃផែនដី។ គាត់មិនដែល ទទួលយកនិកាយទេ។ ជានិច្ចកាល គាត់បានឈរប្រឆាំងនឹងវា និងប្រឆាំងនឹង និកាយនៃសម័យនេះ និងប្រឆាំងនឹងលំដាប់សាសនានៃសម័យនោះ។ បង្ហាញ ខ្ញុំពីហោរាម្នាក់ បង្ហាញខ្ញុំម្តងតាមរយៈព្រះគម្ពីរ ថាមនុស្សណាម្នាក់របស់ព្រះធ្លាប់ ស្ម័គ្រចិត្តនឹងអ្វីដែលហៅថាចលនាសាសនានៅសម័យរបស់គាត់។ អាម៉ែន។

131 សូម្បីតែអេលីយ៉ា បន្ទាប់ពីបានសាងសង់សាលារបស់ហោរា ហេតុអ្វីបានជា នៅពេលដែលគាត់ឡើងទៅទីនោះ ពួកគេចង់ឱ្យគាត់ចាកចេញ។ គាត់បាន និយាយថា “វាត្រង់ពេកនៅទីនេះ។” អ្នកឃើញទេ? អ័ហាប់ និងពួកអ្នកដឹកនាំ សាសនានៅសម័យទ្រង់ អេលីយ៉ាបានបំបែកខ្លួនទៅភ្នំកើមែល។

132 មើលយ៉ូហានបាទីស្ទ ញែកខ្លួនចេញ មិនដែលសូម្បីតែទៅសាលារបស់ ពួកគេ ដើម្បីរៀនទ្រឹស្តីរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែ ព្រះបានបញ្ជូនគាត់ទៅក្នុងទីរោងស្ថាន

ដើម្បីរៀបចំគាត់សម្រាប់ការងារ។

133 សម្លៀកបំពាក់របស់កាអ៊ីនមិនអាចដាក់អាវខាងសាសនារបស់ពួកគេលើ មនុស្សរបស់ព្រះបានទេ។ វានឹងមិនសមទេ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ចំណាំ តាមរយៈសម័យកាល។

134 ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក ទ្រង់មិនដែលពិគ្រោះជាមួយទេវវិទូ ណាមួយឡើយ ប៉ុន្តែបានហៅពួកគេថា “ពស់ផឹក ឬពស់នៅក្នុងស្មៅ។”

135 តើពួកសិស្សមិនដែលស្និទ្ធនឹងនិកាយណាមួយរបស់ពួកគេទេ។ ពួកគេនៅ ខាងអេបិល។

136 យ៉ូសេបមិនដែលស្និទ្ធនឹងពួកគេទេ។ គាត់ត្រូវបានគេស្អប់និងបដិសេធ សម្រាប់គោលបំណងដូចគ្នានឹងពួកគេផ្សេងទៀត។ ដោយសារតែ ព្រះគង់នៅ ជាមួយគាត់តាមរបៀបជំនឿអូប៊ី និងតាមរបៀបខុសពីអ្វីដែលទ្រង់នៅជាមួយ ពួកគេផ្សេងទៀត។ ហើយគេស្អប់គាត់ ដោយគ្មានមូលហេតុ។ កាអ៊ីនស្អប់អេបិល ដោយគ្មានមូលហេតុ។ បងប្អូនស្អប់យ៉ូសេប ដោយគ្មានមូលហេតុ។

137 ហើយ សព្វថ្ងៃនេះ ពិភពនិកាយ មិនថាវាអស្ចារ្យប៉ុណ្ណាទេ ខ្ញុំដោះមួកចេញ ហើយនិយាយថា “សូមអរគុណព្រះសម្រាប់ពួកគេ។” ប៉ុន្តែ នៅក្នុងការបង្រៀនដ៏ អស្ចារ្យទាំងអស់របស់ពួកគេ ក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យរបស់ពួកគេ រឿងដ៏អស្ចារ្យ នៅតែ មាន នៅក្នុងទាំងអស់នៃវា ព្រះហៅមនុស្សមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវា ព្រោះ ពួកគេនឹងមិនអាចទប់ទល់នឹងជំនឿដ៏អស្ចារ្យបានទេ។ មានបន្ត ថ្ងៃនេះ ហើយ ពួកគេស្អប់ចលនានោះ ដោយគ្មានមូលហេតុ។

138 ខ្ញុំបានឮបុរសម្នាក់និយាយកាលពីថ្ងៃមុនថា ស្ទើរតែប្រែឈាមខ្ញុំទៅជាទឹក ដើម្បីស្តាប់បុរសម្នាក់ដែលមានឥទ្ធិពល ជាអ្នកអធិប្បាយបាទីស្ទដ៏អស្ចារ្យ។

139 ហើយគាត់កំពុងនិយាយអំពី នោះ វាគ្មានក្នុងបទគម្ពីរសម្រាប់នរណាម្នាក់ ដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រហ្មចារីម៉ារទេ។ តើវាពិតយ៉ាងណា! នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា គ្មានបទគម្ពីរណាដើម្បីថ្វាយបង្គំនរណាម្នាក់លើកលែងតែ ព្រះគ្រីស្ទ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ហើយនៅក្នុងទ្រង់គឺជាភាពពេញលេញនៃក្រុមព្រះ។” ហ្នឹងហើយ។

140 ហើយបន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីការបង្រៀនបទគម្ពីរដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នោះ ត្រលប់មកវិញហើយនិយាយថា “មិនធ្លាប់មានអព្វុតហេតុបានធ្វើនៅក្នុងលោកីយ៍ទេ?” ពីព្រោះគាត់ពិបាកប្រឆាំងនឹងការព្យាបាលដ៏ទៃវាភាព បែរមកនិយាយថា “មិនដែលមានការអស្ចារ្យធ្វើបន្ទាប់ពីការសុគតរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់បានប្រោសមនុស្សស្លាប់ បន្ទាប់ពីព្រះគ្រីស្ទទេ ពីព្រោះទ្រង់គឺជាអង្គតែមួយគត់ដែលមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។”

141 ប៉ុន្តែ ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ បានប្រាប់ពួកសិស្សរបស់ទ្រង់ថា “ចូរទៅផ្សាយដំណឹងល្អ ព្យាបាលអ្នកជំងឺ ហើយប្រោសមនុស្សស្លាប់ ហើយសម្អាតមនុស្សឃ្នង។” នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់ពួកសិស្សរបស់ទ្រង់។

142 តើមនុស្សខ្វាក់ខាងសាសនាដោយរបៀបណា? ពួកគេក្លាយជាមនុស្សតូចចង្អៀតដោយសារតែរបាំងនិកាយ ហើយស្អប់បងប្អូនរបស់ពួកគេដោយគ្មានមូលហេតុ។ អ្នកឃើញទេ? តូចចង្អៀត តិចតួច ពួកគេធ្វើវាដោយសារតែកិត្យានុភាពរបស់ពួកគេ។

143 អ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យម្នាក់នៃទឹកដីថ្ងៃនេះ ត្រូវបានសួរថាហេតុអ្វីបានជាគាត់មិនទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បន្ទាប់ពីវាត្រូវបានបង្ហាញដោយបុរសផ្សេងទៀតនៃជំហររបស់គាត់ ដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គាត់បាននិយាយថា “វានឹងប៉ះពាល់ដល់ពន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ។” បើអ្នកប្រាប់ខ្ញុំ ពេលណាមួយ...

144 វាអាចប៉ះពាល់ដល់ពន្ធកិច្ចរបស់បុគ្គលម្នាក់ៗ ប៉ុន្តែវានឹងមិនប៉ះពាល់ដល់ពន្ធកិច្ចរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលត្រូវបន្តឡើយ។ វានឹងបន្ថែមបុព្វហេតុនៃពន្ធកិច្ចរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

145 ប៉ុន្តែលោកបណ្ឌិតបាននិយាយថាមិនដែលមានមនុស្សណាដែលរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញទេ។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាមានក្រុមអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធនៅក្នុងទឹកដីសព្វថ្ងៃនេះ ដែលអះអាងថាពួកគេបានឃើញអ្នកស្លាប់រស់ឡើងវិញ។ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “អា! មិនមានភស្តុតាងវិទ្យាសាស្ត្រនៃការប្រោសឱ្យជាប្រវត្តិផ្សេងទៀតទេ។”

146 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ វានៅទីនេះ បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក
កត់សម្គាល់យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ ហេតុផលនោះគឺគឺបែបនេះ។ ថ្ងៃនេះបុរស...

147 នៅក្នុងថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នៅក្នុងថ្ងៃនៃគម្ពីរសញ្ញា នៅពេលដែល
មនុស្សបានជឿលើព្រះ ពួកគេបានឮពីការអស្ចារ្យកំពុងធ្វើ ពួកគេមិនដែល
ព្យាយាមបង្ហាញវាតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រទេ។ ពួកគេបានទទួលយកវា។ ពួកគេ
គ្រាន់តែជឿវា ព្រោះពួកគេបានដឹងថាមានព្រះ។

148 ប៉ុន្តែ ថ្ងៃនេះ ក្រុមមនុស្សមិនស្មោះត្រង់បានចូលទៅក្នុងចលនាសាសនា
ហើយគាត់ព្យាយាមដើម្បីបញ្ជាក់រឿងបែបវិទ្យាសាស្ត្រ។

149 ហើយខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះ ដូចដែលវាមកពីស្ថានសួគ៌ ខ្ញុំជឿ ដល់ចិត្តខ្ញុំ។
គ្មានពេលវេលាណាដែលអាចបញ្ជាក់បានទេ។ ពីព្រោះ ប្រសិនបើអ្នកអាចបញ្ជាក់
ដល់ព្រះ នោះទ្រង់មិនត្រូវបានទទួលយកដោយជំនឿទៀតទេ វាជាកសុភាង។
យើងជឿព្រះនិងការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ដោយជំនឿ។ យើងហៅរបស់ទាំងនោះដែល
មិនមាន ដូចជាពួកគេ ពីព្រោះព្រះបានមានបន្ទូលដូច្នោះ មិនថាវាជាអ្វីទេ។

150 អំប្រាហាំមិនអាចបង្ហាញថាសរសៃទឹកដោះរបស់សាវ៉ាមិនស្លូតបានទេ។
គាត់មិនអាចបង្ហាញ—ថាបំពង់ជាដើម ក្លាយជាមិនបរិសុទ្ធ។ ពួកគេ នាងអាច...
ពួកគេមិនអាចបង្ហាញថាគ្មានការនេះទេ។ ពួកគេមិនអាចបញ្ជាក់បានទេ ដោយ
ការធ្វើតេស្តគ្រាប់ពូជ ថាពួកគេមានជីជាតិ។ ប៉ុន្តែគាត់បានជឿវា ហើយបដិសេធអ្វី
ដែលផ្ទុយនឹងវា ហើយបានហៅរបស់ទាំងនោះដែលមិនមាន ហាក់ដូចជាមាន។
ដោយសារតែ នៅក្នុងរាំងនន ក្តីសង្ឃឹមរបស់ព្រះបានពីងផ្អែកលើព្រះបន្ទូលរបស់
ព្រះ ហើយហៅរឿងទាំងនោះថាជាវិទ្យាសាស្ត្រឬអត់ "ការពិតព្រោះព្រះមានបន្ទូល
ដូច្នោះ។" ហ្នឹងហើយ។

151 យើងជឿ។ ដោយសេចក្តីជំនឿយើងទទួលវា។ ប៉ុន្តែបើបងប្រុសមិនប្រកែក
ជាមួយគាត់ ខ្ញុំមិនជឿលើរឿងនោះទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើបងប្រុសគ្រាន់តែបានអាន
ពីរបៀបដែលប៉ុលត្រូវបានគេគប់ដុំថ្មរហូតដល់ស្លាប់ ហើយពួកបរិសុទ្ធបានឈរ
នៅលើទ្រង់ ហើយអធិស្ឋានរហូតដល់មានជីវិតត្រឡប់មកក្នុងទ្រង់វិញ។ របៀប
ដែលប៉ុលបានអធិប្បាយពេញមួយយប់ យប់មួយ ហើយបុរសម្នាក់បានធ្លាក់ពីលើ
ដំបូលហើយសម្លាប់ខ្លួន យុវជនម្នាក់ ហើយប៉ុលបានដាក់សាកសពរបស់គាត់នៅ
លើគាត់ ហើយព្រះវិញ្ញាណនៃជីវិតក៏ត្រលប់មកក្នុងគាត់ម្តងទៀត។ របៀបដែល

អេលីយ៉ាបានចិញ្ចឹមកូនរបស់ស្រ្តីបន្ទាប់ពីវាបានស្លាប់ សូម្បីតែប្រាំបីរយឆ្នាំមុនការ
យាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ មនុស្សសូម្បីតែគ្មានពរជ័យនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បាន
ធ្វើអពូតហេតុដែលមិត្តទាំងនេះខ្លាចក្នុងការវាយលុកជាមួយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។
ខ្ញុំអើយ! គួរឲ្យអាណិតណាស់!

152 ហេតុអ្វី? វាដោយសារតែពួកគេក្រអឺតក្រទម ហើយពួកគេស្អប់បងប្អូន
របស់ពួកគេ ដោយគ្មានមូលហេតុ ដូចជាយ៉ូសែបត្រូវបានគេស្អប់ ដោយគ្មាន
មូលហេតុ។ អ្នកឃើញទេ? គាត់ត្រូវបានគេស្អប់។ មិនមែនដោយសារគាត់
សមនឹងត្រូវគេស្អប់ទេ ដោយសារតែដោយគ្មានមូលហេតុ។ ពួកគេមិនជឿគាត់
ទេ។ គាត់កំពុងរស់នៅក្នុងអាណាចក្រផ្សេងៗ

153 ហើយខ្ញុំនិយាយបែបនេះ ឥឡូវនេះ ដោយសារពេលវេលារបស់យើងកាន់តែ
ខ្លី។ ខ្ញុំនិយាយដោយស្មោះអស់ពីចិត្ត។ ពួកគេស្អប់ក្រុមជំនុំ សព្វថ្ងៃនេះ ដែល
មានជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។ វាជាការច្រណែន។ វាជាការច្រណែនតិចតួច ហើយវាមាន
ក្នុងចំណោមមនុស្ស។

154 ពួកសិស្សមានវា។ ខ្មាសខ្លួនឯងណាស់! ដោយសារតែដប់ថ្ងៃមុន ព្រះបាន
ប្រទានអំណាចដល់ពួកគេដើម្បីព្យាបាលអ្នកជំងឺ និងដេញអារក្ស និងប្រោស
មនុស្សស្លាប់។ ហើយពួកគេមានក្មេងប្រុសមានជំងឺឆ្លុះឆ្លាក់នៅពីមុខពួកគេ ហើយ
បានបរាជ័យ។ ហើយព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់ចុះពីលើភ្នំ ហើយបានប្រោស
ក្មេងប្រុសនោះ។ ហើយពួកគេបានសួរទ្រង់ថា “ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាច?”
ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានយកអំណាចរបស់ខ្ញុំមកវិញ។” ទ្រង់មានបន្ទូល
ថា “ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណាច។” ខ្ញុំបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលទ្រង់បានប្រទានវា
ដល់ក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលទ្រង់ធ្លាប់យកវាមកវិញ
ទេ។ ឃើញទេ? តើព្រះយេស៊ូវបានដាក់ព្រះបន្ទូលដ៏ឧទ្ធុរិករបស់ទ្រង់លើអ្វី?
“ដោយសារតែការមិនជឿរបស់អ្នក។”

155 ហើយបន្ទាប់មកពីបីថ្ងៃក្រោយមក ពួកគេបានរកឃើញបុរសម្នាក់ដែលមិន
នៅក្នុងពិភពសាសនារបស់ពួកគេ។ គាត់បានឮព្រះយេស៊ូវប្រកាសរឿងទាំងនេះ
ហើយគាត់កំពុងបំពេញការងារ។ ទ្រង់កំពុងដេញអារក្ស។ ហើយពេត្រុសនិង
យ៉ូហានមកប្រាប់គាត់ថាគាត់ត្រូវតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមរបស់ពួកគេ បើមិនដូច្នោះ
ទេគាត់មិនអាចធ្វើរឿងនេះបានទេ។ “អ្នកនឹងត្រូវតាមយើងហើយភ្ជាប់ជាមួយ

យើង។ យើងជាក្រុមជំនុំ ហើយអ្នកត្រូវតែធ្វើវា!” ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេឱ្យចូលរួម ក្នុងរឿងផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ គាត់បានចុះសម្រុងគ្នាយ៉ាងល្អដោយមិនចូលរួម អង្គការរបស់ពួកគេ។

156 ដូច្នោះ ដូចជារឿងតូចតាច តូចតាច ដូចដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ ក្មេងតូច គំនិតរបស់កុមារ រត់ត្រឡប់មកវិញហើយនិយាយថា “យើងបានរកឃើញគាត់ ហើយគាត់កំពុងដេញអារក្ស។” ហើយតើវាជាអ្វី? ពួកគេច្រណែនដោយសារតែ គាត់ធ្វើអ្វីដែលពួកគេមិនអាចធ្វើបាន។ ពួកគេមានសាច់ឈាម។ ភ្នែករបស់ពួកគេ នៃការយល់ដឹងរបស់ពួកគេ គឺដូចជាបងប្អូនរបស់យុំសែប មិនទាន់បានបំភ្លឺ នៅឡើយ ដូច្នោះគេត្រឡប់មកវិញហើយវាយគាត់ ហើយប្រាប់ព្រះយេស៊ូវ។

157 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ទុកឱ្យគាត់នៅម្នាក់ឯងចុះ។” អាម៉ែន។ “គាត់ កំពុងធ្វើការល្អ។ ទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំបានបង្គាប់អ្នកឱ្យធ្វើ ហើយអ្នកបរាជ័យក្នុង ការធ្វើវា។” “ព្រះអាចយកថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។”

158 ដូច្នោះឥឡូវនេះ: បងប្អូនមេតូឌីសនិងបាទីស្តនិងប្រេសប៊ីធើរៀន ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ពីព្រោះអ្នកគិតថាវាត្រូវតែមកតាមរយៈក្រុមជំនុំរបស់ អ្នក ព្រះជាម្ចាស់អាចឱ្យពួកបរិសុទ្ធទាំងនេះ លើកដុំថ្មឱ្យលោកអំប្រាហាំ។ ហ្នឹងហើយ។ ទ្រង់នឹងមាននរណាម្នាក់ដែលនឹងធ្វើការរបស់ទ្រង់។ ហ្នឹងហើយ។ ជាមួយនឹងការបរាជ័យនិងកំហុសឆ្គងទាំងអស់របស់ពួកគេ និងអ្វីផ្សេងទៀត ពួកគេបានធ្វើ ដូច្នោះអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើដូចគ្នា ប៉ុន្តែពូជដ៏សុចរិតនោះកំពុងបន្ត ទៅមុខទៀត។

159 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ដោយព្រះគុណរបស់ព្រះ ថ្ងៃនេះ យើងជាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកទាំងនោះ។ ខ្ញុំ សប្បាយចិត្តណាស់សម្រាប់វា មែនទេ? ចិត្តខ្ញុំរីករាយ នៅដើមឆ្នាំថ្មីនេះ ដើម្បីដឹង ថាព្រះ តាមរយៈព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ បានបញ្ចូលឈ្មោះរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង សៀវភៅជីវិត ដើម្បីផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវការយល់ដឹងថាខ្ញុំត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ក្នុងចំណោម រាស្ត្ររបស់ទ្រង់ដែលត្រូវគេបោះបង់ចោល។ ហើយជាមួយនឹងពួកសិស្ស ខ្ញុំអាច និយាយការនេះ ខ្ញុំចាត់ទុកថាវាជាឯកសិទ្ធិក្នុងការទទួលបានការតិះដៀលពីព្រះនាម ទ្រង់។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។

160 ហើយឥឡូវនេះយើងចាប់ផ្តើមនៅទីនេះជាមួយយ៉ូសែប នៅលើកម្មវិធីបន្ទាប់
ដែលអាចជាយប់នេះឬយប់ថ្ងៃច័ន្ទ ពីព្រោះពេលវេលារបស់យើងជិតអស់ហើយ។

161 ប៉ុន្តែ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? ទ្រង់អស្ចារ្យណាស់។
ហើយខ្ញុំរីករាយណាស់នៅថ្ងៃនេះដែលខ្ញុំអាចចាប់ដៃគ្នាជាមួយនឹងខ្សែរ៉ែនៃ
ការមើលងាយនិងបដិសេធ ហើយត្រូវបានស្តាប់ដោយពួកសាសនាចម្រុះមកពេញ
ស្រុក។ នៅទីនេះ។ ពួកគេទាបជាង។ ហ្នឹងហើយ។ ខាងសាសនា និយាយពី
លោកិយ ការអប់រំ និងការនិយាយក្នុងសង្គម គឺនៅពីលើពួកគេ។ ហើយយើង
រីករាយដែលបានបន្ទាបខ្លួន។ ដោយសារតែអ្នកដែលបន្ទាបខ្លួន នោះព្រះនឹងយាង
មកជាលើកទីពីរ ក្នុងសិរីល្អ ដើម្បីលើកតម្កើងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ រហូតដល់
ពេលនោះ: “ចូរយើងតស៊ូដោយស្មោះអស់ពីចិត្តសម្រាប់សេចក្តីជំនឿដែលត្រូវបាន
ប្រគល់ទៅពួកបរិសុទ្ធម្តង។”

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

162 ឥឡូវនេះដោយឱនក្បាលរបស់យើង ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ថាតើនឹងមានព្រឹក
នេះឬច្រើន ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ដែលមិនទាន់ទទួលយកព្រះគ្រីស្ទនេះ និងពរជ័យ
ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ និងអំណាចដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ ហើយយើងកំពុងឆ្ងល់
ថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើការជ្រើសរើសរបស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ ហើយនិយាយថា
“ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ វាគឺជាខ្ញុំ។ ហើយទូលបង្គំចង់ធ្វើជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ដោយ
អស់ពីចិត្ត ដើម្បីយកផ្លូវជាមួយព្រះអម្ចាស់ដែលត្រូវគេមើលងាយ។ ទូលបង្គំឃើញ
ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ វាមិនមែនជាអ្វីដែលលោកិយនិយាយទេ វាជាអ្វីដែល
ព្រះគម្ពីររបស់ទ្រង់និយាយ។ វាមិនមែនជាអ្វីដែលពិភពលោកហៅខ្ញុំទេ។ ពួកគេ
ស្តាប់ខ្ញុំ ដូចជាពួកគេបានធ្វើចំពោះយ៉ូសែប។ ពួកគេស្តាប់ខ្ញុំ ដូចអេបិលដែរ។ ពួកគេ
ស្តាប់ខ្ញុំ ដូចជាពួកគេបានធ្វើចំពោះយ៉ូហាន។ ពួកគេស្តាប់ខ្ញុំ ដូចស្តាប់ដានីយ៉ែល
ដែរ។ ពួកគេស្តាប់ខ្ញុំ ដូចជាពួកគេបានធ្វើអេសេគាល ដូចជាសាការី។ ពួកគេស្តាប់
ខ្ញុំ ដូចជាពួកគេធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវដែរ។ ពួកគេស្តាប់ទូលបង្គំ ដូចជាពួកគេបានស្តាប់
ពួកសាវ័ក និងអ្នកដែលដើរតាមទ្រង់ ដោយគ្មានមូលហេតុ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ
ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។”

163 តើអ្នកធ្លាប់ទទួលបានបទពិសោធន៍បែបនេះទេ ដែលអ្នកបានចេញមក?
“ហើយយើងជាសង្ឃរាជ ជាប្រជាជាតិបរិសុទ្ធ ថ្វាយយញ្ញបូជាខាងវិញ្ញាណ

ដល់ព្រះ នោះគឺជាផលផ្លែនៃបុរាណវិទ្យារបស់យើង សរសើរតម្កើងទ្រង់។” តើ អ្នកអាចឈរនៅកណ្តាលពិភពលោកដែលមានបញ្ហាបានទេ? តើអ្នកអាចឈរ នៅមុខចៅហ្វាយរបស់អ្នកបានទេ? តើអ្នកអាចឈរដោយបន្ទាបខ្លួននៅក្នុងចិត្ត របស់អ្នក ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ចំពោះមនុស្សមានបាប នៃពិភពលោកនេះ ជាមួយនឹងជីវិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងខ្លួនអ្នក ហើយផ្តល់ ទីបន្ទាល់និងការសរសើរដល់សិរីល្អនៃព្រះ? បើអ្នកមិនមានបទពិសោធន៍នោះ ហេតុអ្វីមិនចាប់ផ្តើមផែនដី ជីវិត អ្វីគ្រប់យ៉ាងថ្មីនៅថ្ងៃនេះ ដោយលើកដៃរបស់អ្នក ទៅទ្រង់ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទទួលយក ការនោះ ហើយចង់ឲ្យទ្រង់ប្រទានបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណដល់ទូលបង្គំ។”

164 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ក្រុមជំនុំតូចនៅព្រឹកនេះឈរ យើងដឹង រឺស បាញ់ សត្រូវបានសង្កត់សង្កិននាង ដោយបាញ់ព្រួញ។ ហើយយើង អធិស្ឋានសម្រាប់ព្រលឹងបាបរបស់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេ ខ្វាក់ដោយព្រះនៃលោកិយនេះ។

165 ក្រុមជំនុំ ជាទូទៅ នៅទូទាំងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ សត្រូវ អ្នកកាន់សាសនា បានបាញ់មកលើពួកគេដោយព្រួញទាំងអស់។ ប៉ុន្តែទោះបីជាវាទាំងអស់ ក៏ដោយ ការរីកផុសផុលដ៏អស្ចារ្យនៅតែបន្ត។ កុមារដែលបន្ទាបខ្លួន ក្រីក្រ និង ធ្វេសប្រហែសរាប់ពាន់នាក់បានជំពប់ជួលនៅកន្លែងទាំងនេះ ហើយបានឃើញ ព្រះហស្តដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ត្រូវបានបំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយ ពួកគេមិនមែនជាបស់ពិភពលោកនេះទៀតទេ។ ពួកគេជាអ្នកធ្វើដំណើរនិងអ្នក ចម្លែក។ ពួកគេមិនខ្វល់ពីលោកិយទេ ប៉ុន្តែពួកគេកំពុងស្វែងរកទីក្រុងដែលនឹង មកដល់ ដែលអ្នកសាងសង់និងអ្នកបង្កើតគឺជាព្រះ។ ពួកគេបានឃើញអំណាច នៃការព្យាបាលរបស់ទ្រង់ ដើម្បីប្រោសអ្នកជំងឺ ទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ដែលត្រូវធ្វើក្នុងចំណោមរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ រឿងដ៏អស្ចារ្យបានបែកបាក់ ទោះបីជា កន្លែងដែលពួកគេផ្តោលទោសវា ហើយព្យាយាមទប់វាចុះ។ អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ចូលទៅខាងស្តាំហើយរៀបចំការរីកផុសផុល ហើយពួកគេបាននាំអ្នកបន្ទាបខ្លួន ចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។

166 នៅកណ្តាលយើងនៅព្រឹកនេះ យើងមានឯកសិទ្ធិមានអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អទាំងនេះដែលកំពុងចាកចេញទៅប្រទេសផ្សេងទៀត។

167 មួយចាកចេញទៅអ៊ីស្រាអែល។ ឱព្រះអង្គអើយ នៅទីនោះ។ ចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ជាមួយគាត់ ព្រះអម្ចាស់។ ហើយសូមឲ្យការដ៏អស្ចារ្យបានសំរេច ហើយសូមឲ្យជនជាតិយូដាដែលរង្វេងនោះបានត្រឡប់មកវិញ។ សូមឲ្យពួកគេទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចបុព្វបុរសរបស់ពួកគេបានធ្វើនៅដើមដំបូង។

168 នេះគឺជាបងប្រុសម្នាក់ចេញទៅប្រទេសគុយបា ចេញទៅកោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រហូតដល់ចុងបំផុតនៃផែនដី។”

169 មានអ្វីមួយទាញ ទាញបេះដូងរបស់បងប្អូនទាំងនេះ។ ចាកចេញពីផ្ទះរបស់ពួកគេ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ពួកគេ មិនខ្វល់ពីភាពរីករាយនិងពេលវេលាល្អនៃពិភពលោកនេះ ប៉ុន្តែចេញទៅស្រុកស្រែចម្ការ នៅក្រោមអ្នកប្រឆាំងព្យាយាមបញ្ឈប់ការងារ។ ប៉ុន្តែដូចជាគោដែលបានយកទេះត្រឡប់មកវិញ ដោយមានបញ្ញត្តិនៅលើវា និងហិបនៃកិច្ចព្រមព្រៀង ពួកគេបានទុកកូនតូចរបស់ពួកគេឱ្យរយ ហើយពួកគេបានដើរតាមផ្លូវ បន្ទាបខ្លួន ច្រៀងចុះទៅឯថ្មដា។

យើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់អ្នកដឹកនាំទាំងអស់។

170 យើងឃើញការអង្គុយនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង បងប្រុសចន នៅព្រឹកនេះ ផងដែរ ចេញពីប្រទេសអាឡឺម៉ង់។ របៀបដែលគាត់ត្រូវបានលើកឡើង ក្រីក្រ។ ទាញទេះតូចមួយឆ្លងកាត់ប្រទេស ដោយផ្សាយដំណឹងល្អ។ សូមអរគុណចំពោះគាត់!

171 ហើយយុវជនទាំងនេះ និងអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងទៀតដែលអង្គុយជិត និងអ្នកជឿទាំងអស់។ ពេលទូលបង្គំទូលសួរថា ឱព្រះវរបិតាអើយ ដោយជឿថានៅក្រោមពេលវេលាបែបនេះ ប្រសិនបើបុរសឬស្ត្រីមិនមានព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ពួកគេនឹងលើកដៃឡើង ដោយឃើញភស្តុតាងទាំងអស់នៃដំណឹងល្អ ថាអ្នកគឺដូចគ្នា ហើយក្រុមជំនុំរបស់អ្នកគឺដូចគ្នា។

172 ទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់គ្រប់គ្នា។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ពួកគេ។ ហើយព្យាបាលរាងកាយរបស់ពួកគេប្រសិនបើពួកគេឈឺ ហើយផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវបំណងប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់ពួកគេ។ សូមប្រទានការនេះ ឱព្រះវរបិតា យើងទូលសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

173 ហើយដោយខិនក្បាលចុះ ចូរយើងធ្វើសមាធិមួយភ្លែត។ គ្រាន់តែអធិស្ឋាន ដោយទន់ភ្លន់។

អ្នកទីមួយដែលស្លាប់សម្រាប់ផែនការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នេះ

គឺយ៉ូហានបាទីស្ទ ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់ដូចមនុស្សពូកែ បន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានមក ពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់ ទ្រង់អធិប្បាយថាព្រះវិញ្ញាណនឹងជួយសង្គ្រោះមនុស្សពី អំពើបាប។

រួចគេយកដុំថ្មគប់ស្មៅជាន គាត់បានអធិប្បាយប្រឆាំងនឹង អំពើបាប

ពួកគេខឹងយ៉ាងខ្លាំង ពួកគេបានច្រានក្បាលរបស់គាត់ចូល ប៉ុន្តែគាត់បានស្លាប់ដោយវិញ្ញាណ គាត់បានថ្វាយព្រលឹង ហើយបានទៅចូលរួមជាមួយអ្នកផ្សេងទៀត ដែលជា ម្ចាស់ផ្ទះផ្តល់ជីវិត។

មានពេក្រុសនិងប៉ុលនិងយ៉ូហានដ៏ទេវភាព

ពួកគេបានលះបង់ជីវិតរបស់ពួកគេ ដូច្នោះដំណឹងល្អនេះ អាចក្តី

ពួកគេបានលាយឈាមរបស់ពួកគេ ដូចជាហោរាពីបុរាណ (នោះនៅតែជាគ្រាប់ពូជបៀតបៀន។)

ដូច្នោះព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះអាចត្រូវបានប្រាប់ដោយ ស្មោះត្រង់។

មានព្រលឹងនៅក្រោមអាសនៈស្រែកថា “រយៈពេលប៉ុន្មាន?” ដ្បិតព្រះអម្ចាស់នឹងដាក់ទោសអស់អ្នកដែលបានធ្វើខុស ប៉ុន្តែនឹងមានអ្នកដែលនឹងផ្តល់ឈាមដល់ជីវិតរបស់ ពួកគេ។

សម្រាប់ដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងទឹកជំនន់ ពណ៌ក្រហមរបស់វា។

បន្តស្រក់ដោយឈាម បាទ វាស្រក់ដោយឈាម

ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាបានស្រក់ដោយឈាម
ឈាមរបស់សិស្សដែលបានស្លាប់សម្រាប់សេចក្តីពិត
ដំណឹងល្អព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងស្រក់ដោយឈាម។

174 ប្រងប្រុស ប្រាណហាំ កំពុងតែស្រក់ដោយឈាម—អដរ។

175 ឱព្រះអង្គអើយ! មកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ! បង្កើតយើងឥឡូវនេះ ខណៈពេល
ដែលយើងបន្ទាបខ្លួននៅចំពោះទ្រង់។ យកភាពព្រងើយកន្តើយទាំងអស់ចេញពី
ជីវិតរបស់យើង ចេញពីចិត្តរបស់យើង ខណៈពេលដែល—ភាពផ្អែមល្អៃមនៃ
ព្រះវិញ្ញាណហាក់ដូចជាមានភ្នែកពណ៌។ ព្រះទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់
ឥឡូវនេះហើយស្រោចទឹក។ យើងរីករាយណាស់ដែលទ្រង់បានរួមបញ្ចូលយើង
ព្រះវរបិតា ដើម្បីជាអ្នកកាន់ដំណឹងល្អ។

176 យើងអធិស្ឋានសម្រាប់រាល់តម្រូវការរបស់ក្រុមជំនុំ។ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់
គ្រូគង្វាលជាទីស្រឡាញ់របស់យើង ឱព្រះជាម្ចាស់ អ្នកបម្រើស្មោះត្រង់មិនដែល
នឿយហត់ តែងតែត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ និយាយទៅកាន់ចិត្តរបស់គាត់ ថ្ងៃនេះ
ហើយឲ្យគាត់ដឹងថាមានរង្វាន់ធំកំពុងរង់ចាំនៅទីនោះ សម្រាប់គ្រូគង្វាលដ៏
ស្មោះត្រង់ទាំងនោះនៅពេលដែលពួកគេប្រមូលផ្តុំនៅត្រើយម្ខាងជាមួយអស់អ្នក
ដែលប្រោសលោះ។

177 សូមប្រទានពរដល់គ្រូគង្វាលផ្សេងទៀត និងអ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនា និង
សមាជិកនៃរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ អត់ទោសឱ្យយើងពីចំណុច
ខ្វះខាតរបស់យើងព្រះអម្ចាស់។

178 ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើមានតម្រូវការនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់
អើយ តើទ្រង់មិនទេ ខណៈពេលដែលទ្រង់មានវត្តមាន សូមប្រទានពរដល់ពួក
យើង? បើមានជំងឺនៅកណ្តាលយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ ប្រហែលជាមាននរណា
ម្នាក់ចូលមកក្នុងក្រុមជំនុំតូចនៅថ្ងៃនេះ ហើយពួកគេមើលទៅទីនោះ ហើយពួកគេ
ឃើញកាល់រ៉ាវី ឃើញនៅទីនោះជាកន្លែងដែលពូជពិត។ កន្លែងដែលសាតាំង
គិតថាវាអាចបំផ្លាញវាដោយសេចក្តីស្លាប់ ប៉ុន្តែព្រះបានលើកវាឡើងម្តងទៀត។
គ្រាន់តែមិនអាចធ្វើបាន! ព្រះបានសន្យា ហើយព្រះនៅជាប់នឹងការសន្យារបស់
ទ្រង់។ ហើយរាល់ការសន្យាគឺជាការពិត។ ទ្រង់បានសន្យានឹងយើងនូវជីវិតអស់
កល្បជានិច្ច ហើយយើងមានវា។ យើងមានអារម្មណ៍។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងយើង

ធ្វើចលនា ដែលយើងមិនអាចពន្យល់បាន។ ឱព្រះអង្គអើយ! នៅកណ្តាលនៃបញ្ហា យើងមានអារម្មណ៍ថាមានអ្វីមួយនៅខាងក្រោយ “គ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម។” ព្រះ អាចវាយប្រហារគ្រាប់ពូជ កប៉ាល់អាចរញ្ជួយសំបកតូចរបស់យើង។ អ្នកនឹងធ្វើ ផ្លូវឆ្លងកាត់ ក្រោម ជុំវិញ ឬឆ្លងកាត់វា តាមវិធីណាមួយ។ ដូច្នេះ យើងកំពុងឈរ ប្រទល់នឹងព្រះបន្ទូលព្រះអម្ចាស់។

179 ទូលបង្គំអធិស្ឋានឥឡូវនេះថា ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់ឈឺនៅក្នុងការប្រជុំ ថាព្រះវិញ្ញាណនេះ ដែលនៅក្នុងអគារឥឡូវនេះ រិកិលចុះក្រោមដោយសេចក្តី ស្រឡាញ់ដ៏អស្ចារ្យ និងយាយថា “កូនរបស់ខ្ញុំ នេះគឺជាខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាព្រះវរបិតាដែល បានបង្កើតអ្នក។ ខ្ញុំជាអ្នកដែលបាននាំ—ធាតុពីផែនដី ដែលបានបង្កើតអ្នកថា អ្នកជាអ្វី។ សាតាំងកំពុងព្យាយាមចូលក្នុងកិច្ចការរបស់ខ្ញុំ។ យកការសន្យារបស់ខ្ញុំ កូន។”

180 ហើយការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿនេះខ្ញុំសូមថ្វាយ ដោយជឿថាទ្រង់នៅ ទីនេះ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យព្រះហស្តរបស់ទ្រង់លាតទៅអស់ទាំងចិត្ត ហើយជំងឺក៏ចេញពីមនុស្សទៅ។ ខ្ញុំបន្ទោសអារក្ស អារក្សនៃការជិះជាន់ អារក្សនៃ ការភ័យខ្លាច អារក្សនៃជំងឺគ្រប់ប្រភេទ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ក្នុងនាមខ្ញុំ ពួកគេ នឹងដេញអារក្ស។” នៅក្នុងការរូបរាងនៃក្រុមជំនុំនេះ និងព្រះវិញ្ញាណនេះនៅព្រឹក នេះ យើងបានបណ្តេញអំពីអាក្រក់ទាំងអស់ចេញពីមនុស្ស ថាយើងចេញពីទីនេះ សម្អាតដោយការលះបង់របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដូចដែលយើងទទួលយកដោយ បន្ទាបខ្លួន។

181 ប្រទានពរដល់យើងនៅក្នុងលំហាត់ឆ្ងាយ។ ប្រទានពរដល់យើងក្នុងអ្វីដែល យើងធ្វើ។ ទៅជាមួយអ្នកបម្រើព្រះ និងអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ និងជាមួយអ្នក ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ទៅកន្លែងរបស់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់។ សូមផ្តល់ថ្ងៃណាមួយ ដែលយើងនឹងជួបគ្នានៅ—នៅជើងទ្រង់។ បន្ទាប់មកយើងនឹងដាក់ពានរង្វាន់ របស់យើង។ ព្រះអង្គអើយ ពួកគេនឹងមានគ្រប់ប្រភេទ។ វានឹងមានបុរសស្បែកស បុរសស្បែកខ្មៅ។ ទាំងអស់គ្នា យើងនឹងនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេ នៅទីនេះ។” តើថ្ងៃនោះនឹងរីករាយយ៉ាងណា! ចូរយើងធ្វើការនៅពេលថ្ងៃ ដ្បិត ពេលយប់មកដល់ដែលគ្មានមនុស្សណាអាចធ្វើការបាន។ យើងសូមពរជ័យ ទាំងនេះនៅក្នុង—ព្រះនាមជាទីស្រឡាញ់នៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

អាម៉ែន។

គ្រប់យ៉ាងសម្រេចបាន គ្រាន់តែជឿតាម
គ្រាន់តែជឿ គ្រាន់... (តើវាជាអ្វី?)
គ្រប់ការនឹងសម្រេច គ្រាន់តែ...

182 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលមានតម្រូវការ ហើយដាក់ចិត្តជឿឥឡូវនេះ? អ្នកលើកដៃឡើងនិយាយថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំទទួលជឿ។”

ឥឡូវខ្ញុំទទួលជឿ ឥឡូវខ្ញុំទទួលជឿ
អ្វីៗអាចធ្វើទៅបាន ឥឡូវខ្ញុំទទួលជឿ
ឥឡូវខ្ញុំទទួលជឿ ឥឡូវខ្ញុំទទួលជឿ
អ្វីៗអាចធ្វើទៅបាន ឥឡូវខ្ញុំទទួលជឿ។

183 ឥឡូវសូមអានក្បាលបន្តិចសិន។ គ្រាន់តែបន្ត បងស្រី នៅលើព្យាណូប្រសិនបើអ្នកនឹង។ តើអ្នកទទួលទ្រង់ទេ?

184 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាបាំ ខ្ញុំឈឺមួយរយៈហើយ។ មានអ្វីមួយដែលមើលទៅដូចជាខ្ញុំមិនអាចយកឈ្នះបាន។ ខ្ញុំត្រូវបានអធិស្ឋានដោយបុគ្គល។”

185 នោះជាការល្អ បងប្អូនប្រុសស្រី ប៉ុន្តែតើអ្នកធ្លាប់គិតថាវាជាអ្វីទេ? តើនោះជាការសន្យាតិចតួចដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នក។ “អ្វីៗទាំងអស់អាចធ្វើទៅបានចំពោះអ្នកដែលជឿ។”

186 តើអ្នកមិនបោះវាទៅកាល់វ៉ារីនៅព្រឹកនេះទេឬ? គ្រាន់តែកាន់ចុងបញ្ចប់របស់វានៅទីនេះ ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រទានដល់អ្នក។ បោះវាទៅក្នុងកាល់វ៉ារី ហើយនិយាយថា “នៅទីនោះយុត្តិការរបស់ខ្ញុំកាន់។ ឥឡូវនេះខ្ញុំទទួល ឥឡូវនេះ។ វាចប់ហើយឥឡូវនេះ។ មិនថាមានអ្វីកើតឡើងទេ ឥឡូវនេះយុត្តិការរបស់ខ្ញុំជាប់នៅក្នុងវាំងនន ហើយខ្ញុំទទួលបានអ្វីដែលខ្ញុំសុំ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានវា។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់ ទូលបង្គំកំពុងសម្លឹងមើលទ្រង់ឥឡូវនេះ។” ប្រហែលជាអ្នកមានការព្រួយបារម្ភ បញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុ មិនថាវាជាអ្វីក៏ដោយ។ មិនថាវាជាអ្វីទេ ចូរបោះវាទៅត្រង់ទល់នឹងកាល់វ៉ារី។

សម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់—អ្វីៗទាំងអស់អាចធ្វើទៅបាន
គ្រាន់តែជឿ។

187 គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាគ្រាំចូល ពិតជាផ្អែមល្ហែម។ តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ? នេះ គឺជាពេលវេលារបស់ខ្ញុំនៃកម្មវិធី។ ព្រះបន្ទូលត្រូវបានព្រួស អ្នកឃើញទេ ឥឡូវនេះ ព្រះកំពុងស្រោចទឹក។ តើអ្នកមិនគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថា...ការលូងលោម ស្រស់ស្រាយពីវត្តមានរបស់ព្រះទេ គ្រាន់តែចុះមក ស្រោចទឹកវា និយាយថា “ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ កូន ខ្ញុំ—ខ្ញុំមកជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំគោរពព្រះបន្ទូល របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមើលវាទាំងថ្ងៃទាំងយប់ ហើយខ្ញុំកំពុងស្រោចទឹកវាឥឡូវនេះនៅក្នុង ចិត្តរបស់អ្នក។ តើអ្នកមិនគ្រាន់តែយកខ្ញុំហើយជឿខ្ញុំទេឬ?”

សម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់ (អ្វី?) គឺអាចធ្វើទៅបាន គ្រាន់តែជឿ។

188 ខ្ញុំអើយ! អស្ចារ្យណាស់! អស្ចារ្យប៉ុណ្ណា គ្រាន់តែគ្រាំក្នុង មានអារម្មណ៍ថា ទឹកចុះមកលើគ្រាប់ពូជ! តើវាជាអ្វី? ពូជដ៏សុចរិត វាត្រូវបានព្រួសនៅក្នុងចិត្តរបស់ អ្នក។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នោះជាពូជ។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គ្រាប់ពូជដែលព្រះបានសន្យានៅដើមដំបូង។ អ្នកគឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ដោយ បានស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ហើយទទួលពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយទទួលមរតក តាមការសន្យា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកពីពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែលបង្កើតអ្នកជា កូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ។

189 ឥឡូវនេះ នោះគឺជាការស្រោចទឹកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលសន្យាថាអ្នក បានចំណាយពេលមួយរយៈមុន សម្រាប់ការព្យាបាលរបស់អ្នក សម្រាប់សេចក្តី សង្គ្រោះរបស់អ្នក សម្រាប់ការដើរល្អប្រសើរជាងមុន សម្រាប់ការភ័យខ្លាចក្នុង ការចាកចេញពីអ្នក សម្រាប់អ្វីដែលអ្នកត្រូវការ សម្រាប់ដំណើរចុះទៅកាន់កោះ សម្រាប់ការធ្វើដំណើរទៅកាន់ទឹកដីកំណើតរបស់អ៊ីស្រាអែល ទៅព្រះវិហាររបស់ អ្នក ទៅកន្លែងរបស់អ្នក កន្លែងណាក៏ដោយ ទៅផ្ទះរបស់អ្នក។ នោះហើយជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា “នោះជាខ្ញុំ។ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នក។ ទៅទៀត។ ខ្ញុំ កំពុងដឹកនាំផ្លូវ។ អ្នក អ្នកគ្រាន់តែបន្តធ្វើចលនា។ នោះជាខ្ញុំ។”

មានទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្មសម្រាប់អ្នក
ចាកចេញពីបាបរបស់អ្នកដ្បិតឈាមគ្របដណ្តប់
មានទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្មសម្រាប់អ្នក។

យើងនឹងឈរ។

អូ ចេញទៅតាមផ្លូវនិងតាមផ្លូវ
អធិប្បាយព្រះបន្ទូល...(មានអ្វីដែលអ្នកចង់និយាយទេ?)

និយាយទៅកាន់បងប្អូនដែលដួល
មានទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្មសម្រាប់អ្នក។

អូ មានទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្ម បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។
មានទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្មសម្រាប់អ្នក
ចាកចេញពីបាបរបស់អ្នកដ្បិតឈាមគ្របដណ្តប់
មានទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្មសម្រាប់អ្នក។

190 ឥឡូវនេះ មើល មិនចង់ឱ្យអ្នកចាកចេញទេ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញនរណាម្នាក់
ឈរនៅក្បែរអ្នក ចាប់ដៃរបស់អ្នក និយាយថា “សូមព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុស”
ឬបងស្រី អ្នកណាក៏ដោយ។ គ្រាន់តែបត់ស្នាំជុំវិញ។ នេះគឺជាពេលឧបោសថអន្តរ
និកាយចាស់តូចមួយ។ យើងគ្រាន់តែនៅក្នុងដំណើររបស់យើង មនុស្សពិសេស។
ត្រូវហើយ។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក
វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណរ
ចូរនាំយកជាមួយដរាប។

នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូ នាមប្រសើរ! (អូ នាមប្រសើរ!)
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវនេះគ្រប់គ្នាមើលទៅដូចនេះ។

នៅ—នៅព្រះនាមព្រះយេស៊ូវឱនចុះ
ក្រាបថ្វាយបង្គំ
ស្តេចលើស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកដទៃដង
នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។

នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូ នាមប្រសើរ! (អូ នាមប្រសើរ!)
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
 នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូ នាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងអំណរ...(...?...)

191 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងខិនក្បាលរបស់យើងចំពោះ
 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ វាជាបុណ្យដ៏អស្ចារ្យ បុណ្យដ៏អស្ចារ្យ បុណ្យពេនទីកុស្ត
 នៅលើព្រះបន្ទូល និងរបស់របស់ព្រះ នៅលើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។
 យើងចង់អធិស្ឋានព្រះពរដល់បងប្អូនអ្នកផ្សព្វផ្សាយរបស់យើងដែលនឹងចូលទៅ
 ក្នុងវាលបេសកកម្មឥឡូវនេះ ហើយព្រះពន្លឺនពួកគេត្រង់។ យើងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ
 ការសន្យាមួយ យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក បងប្អូនប្រុសស្រី។ ប្រពន្ធរបស់
 ពួកគេ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ពួកគេ គិតពីអ្វីដែលស្រ្តីកំពុងឆ្លងកាត់។ ខ្ញុំដឹង
 ដោយប្រពន្ធខ្ញុំផ្ទាល់។

192 ជូនចំពោះគ្រូគង្វាលនៅទីនេះ បងប្រុសជេកសុន និង—ហើយខ្ញុំគិតថាបង
 ប្រុសបីលឿនបានត្រលប់មកវិញហើយ និងគ្រូគង្វាលជាច្រើនទៀត។ ថេតឌីតុ
 រលប់មកទីនេះវិញ ជាអ្នកដឹកនាំវ័យក្មេង។ អ្នកផ្សេងទៀតជាច្រើនដែលនៅទីនេះ
 យើងគ្រាន់តែអធិស្ឋានព្រះពររបស់ព្រះ។ ប្អូនប្រុសម្នាក់នៅទីនេះ មកពីក្រុមជំនុំ
 នៃព្រះ ដែលយើងនឹងឃើញនៅរសៀលនេះ។ យើងអធិស្ឋានពរជ័យលើគាត់ អ្នក
 ផ្សាយដំណឹងល្អ ខ្ញុំជឿថាវាអញ្ចឹង។ មែនទេបងប្អូន? តើអ្នកឈ្មោះអ្វី? [បងប្រុស
 និយាយថា “ម៉ូហ្គាន” —អេដ។] បងប្រុស មុក...[“ម៉ូហ្គាន”] ម៉ូហ្គាន បងប្រុស
 ម៉ូហ្គាន។ រីករាយណាស់ដែលមានពួកគេទាំងអស់នៅទីនេះ!

193 ហើយឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងខិនក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះ
 ទៅកាន់ទ្រង់ ហើយមើលទៅ។ មានប្អូនប្រុសដ៏រាបទាបម្នាក់ឈរនៅខាងក្រោយ
 អាគារ។ គាត់ទាញរទេះតូចមួយ ខ្ញុំយល់ ទូទាំងប្រទេស។ ពួកគេជាច្រើនស្គាល់
 គាត់ថាជា “ហោរាយ៉ូហាន”។ យើងហៅគាត់ថា “បងប្រុសចន” នៅទីនេះ។
 ខ្ញុំតែងតែមានការគារពចំពោះបុរសនោះ។ ប៉ុន្តែ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតខ្ញុំបានទៅ
 សួរសុខទុក្ខមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ នោះជាបងប្រុស...បងស្រី ដីមមី អូរៀល ឡើងនៅ
 សេលឡើប៊ីក។ នោះជាកូនប្រសាររបស់បងប្រុសនិងបងស្រីគ្រីន។ ពួកគេមាន
 វត្តមាននៅព្រឹកនេះ។ ហើយបងប្រុសចនបាននៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេ

បានប្រាប់ខ្ញុំថាគាត់ជាសុភាពបុរសគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។ ហើយពួកគេបានផ្តល់
 ឱ្យខ្ញុំនូវជីវិតរបស់គាត់ ពីអ្វីដែលគាត់បានប្រាប់ពួកគេ និងរបៀបដែលគាត់បាន
 ឡើងមកឆ្លងកាត់ការសាកល្បងដ៏លំបាក។ ហើយគាត់មានផ្លូវលំបាក។ ហើយ
 យើងនឹងសួរគាត់នៅព្រឹកនេះ ប្រសិនបើគាត់នឹងបញ្ចប់ក្រុមជំនុំនេះ ហើយសូម
 ព្រះពរពីព្រះមកលើក្រុមជំនុំនេះ។ តើអ្នកនឹងធ្វើវាសម្រាប់យើងទេ បងប្រុសចននី?
 ដូចដែលអ្នកទាំងអស់គ្នាខិតខំរាលរបស់យើង។ ហើយបងប្រុសចននី ប្រសិនបើ
 អ្នកនឹងបញ្ចប់ឱ្យយើងដោយការអធិស្ឋាន។ ✎

56-1230 ប៉ូស៊ីបជួបបងប្អូនរបស់គាត់
រវាងខ្មោចស្រព្វព្រាណហាំ
ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org